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 1. Studio ČT24 (automat)  ČT24 - Studio ČT24 (automat)  Originál
 2. Co bylo předmětem schůzky univerzit s brigádním…  Facebook - Příspěvky  Originál
 3. Jubilejní dvacátý roční fotografické soutěže Hasiči před a za objektivem má uzávěrku na konci září 2024  Pozary.cz - Články  Originál
 4. Čas poslat snímky do fotosoutěže MŮJ SVĚT se krátí, pozor, ať ho nepropásnete!  Charitaopava.cz - Články  Originál
 5. Nastartujte nový den s Českou televizí! ☀️ O…  Facebook - Příspěvky  Originál
 6. Už 25. ledna se můžete těšit na rozhovor s paní…  Facebook - Příspěvky  Originál
 7. Ford RS200 (1984-1986): Béčkový speciál s unikátní čtyřkolkou přišel pozdě  Auto.cz - Články  Originál
 8. K sedmdesátce naděluje ostravská filharmonie knihu, která (si) hraje  Idnes.cz - Sdělení  Originál
 9. Ostrava jako vědecké město. Univerzita zahájila stavbu výzkumného centra  Idnes.cz - Články  Originál
 10. Je nám to líto, ale dnešní přednáška z cyklu…  Facebook - Příspěvky  Originál
 11. �Zveme vás na knihovnickou konferenci � Kniha ve…  Facebook - Příspěvky  Originál
 12. Unisféra  — Slunce, naše živá hvězda  Slu.cz - Články  Originál
 13. �� Naši vyučující nedávno vyrazili za těmi…  Facebook - Příspěvky  Originál
 14. Problém distribuce zdrojů (a udržitelnosti)?  Blog.aktualne.cz - Články  Originál
 15. Události v regionech (Ostrava) (automat)  ČT1 SM - Události v regionech (Ostrava) (automat)  Originál
 16. Nová oblast parkování v Opavě bude pro rezidenty a předplatitele  Denik.cz - Opavský a hlučínský deník  Originál
 17. Valašsko, domov můj. Lidé z měst o takovém životě sní, Josef Vrážel ho fotí  Magazin.aktualne.cz - Foto  Originál
 18. Chystáš se na vysokou školu a přemýšlíš, že si…  Facebook - Příspěvky  Originál
 19. Mladé fotografy spojila česko-polská soutěž  Mubruntal.cz - Články  Originál
 20. Na OPF proběhlo setkání Česká národní banka s…  Facebook - Příspěvky  Originál
 21. Takto letos probíhaly konzultace na ITF. �✨…  Facebook - Příspěvky  Originál
 22. 24. ledna si připomínáme Mezinárodní den…  Facebook - Příspěvky  Originál
 23. Natáčení bakalářských filmů je v plném proudu a s…  Facebook - Příspěvky  Originál
 24. Zimní turnaj je za polovinou zápasů základních skupin  Pkfl.cz - Novinky  Originál
 25. Poslanec Letocha: Vyzval jsem Pavla Novotného, aby se omluvil za „debily v Karviné“. Prohlubuje příkopy  Forum24.cz - Články  Originál
 26. ��� Obchodně  podnikatelská fakulta  v Karviné  zve…  Facebook - Příspěvky  Originál
 27. Zprávy (automat)  ČRo - Karlovy Vary - Zprávy (automat)  Originál
 28. Studuješ střední školu a chtěl/a by sis vyzkoušet…  Facebook - Příspěvky  Originál
 29. Ústecký kraj hledá cestu, jak zachránit unikátní uhelné rypadlo  Rozhlas.cz - Sever  Originál
 30. Suchej únor na naší univerzitě! Čtvrtý rok v řadě…  Facebook - Příspěvky  Originál
 31. Události v regionech (Ostrava) (automat)  ČT1 SM - Události v regionech (Ostrava) (automat)  Originál
 32. Ani téměř sto let od vydání eseje Virginie Woolfové nemají české spisovatelky své „vlastní pokoje“  Reflex.cz - Kultura  Originál
 33. REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat)  TV POLAR - REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat)  Originál
 34. Využijte jedinečnou možnost se přihlásit na…  Facebook - Příspěvky  Originál
 35. Naše studentka Sarah Šebková dnes představila…  Facebook - Příspěvky  Originál
 36. Skvělý Den otevřených dveří! ��� Včera, 25.…  Facebook - Příspěvky  Originál
 37. V rámci své připravované diplomové práce naši…  Facebook - Příspěvky  Originál
 38. Žiadna prehra ho nedokázala definitívne zlomiť: Je to najkrajší šport na svete, tvrdí slovenský bombardér  Startitup.sk - Články  Originál
 39. Pedagogové se na půdě OPF Karviná setkali se zástupci ČNB  Polar.cz - Karvinsko  Originál
 40. ����Pedagogové se na půdě Obchodně podnikatelské…  Facebook - Příspěvky  Originál
 41. �✅Televize Polar aktuálně z Karviné: Blíží se…  Facebook - Příspěvky  Originál

Zpět na seznam
 

1. Studio ČT24 (automat)  
17:02 | 21.01.24     Originál  Stáhnout

TV  ZDROJ: ČT24 - Studio ČT24 (automat)  AUTOR: ČT24 SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA: Vedení univerzity  AKTUALIZOVÁNO: 20x
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní
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třeba i před budovu rektorátu před pražské Karolinu. A ano, jsou to všechny ty dopisy, vzkazy, básničky, ale především svíčky a tento vosk ze svíček, jak už naznačila Klára Radilová, se bude
zpracovávat dál.
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Už teď tedy se venku odlévá, vzniká památné dílo s názvem společná krajina. Tomu všemu ale tedy předchází práce uvnitř. Tady tedy vše se děje, nebo tomu všemu tedy předchází ta práce
, kdy se, kdy studenti, dobrovolníci získávají vosk,
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respektive parafín tady z těchto svíček a jenom to množství, které je tady uskladněno, to jsou tedy desítky kil. Studenti UMPRUM dostali zadání od studentů filozofické fakulty, respektive stud
enti
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Filozofické fakulty vyjádřili jakési přání, aby tedy vznikl prostor, který nebude ničím ohraničen. Mám na mysli ten prostor na náměstí Jana Palacha. Zároveň studenti Filozofické fakulty si přáli, 
aby se pracovalo s voskem,
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aby se do díla začlenil ten materiál, který symbolizuje to společné sdílení smutku. Ten koncept vznikal v řádu několika dnů, respektive skoro přes víkend. A studentům UMPRUM
1
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radili třeba i autoři voskového srdce, které vzniklo ze svíček po smrti Václava Havla. Zástupci vysokých škol v Moravskoslezském kraji jednali tento týden o možných opatřeních a bezpečnosti
. Ostravská univerzita
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obnoví krizový štáb z dob pandemie COVIDu a zřizuje pracovní skupinu, která má za úkol doplnění bezpečnostních plánů pro další krizové situace. Slezská univerzita v Opavě bude na zlepše
ní bezpečnosti spolupracovat s policií.
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Zástupci všech univerzit v Moravskoslezském kraji měli tento týden jednání s Policií ČR a týkala se samozřejmě bezpečnosti. Vedle mě je v tuto chvíli prorektor Slezské univerzity Pavel Tule
ja, kterému
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přeji hezký den. Pane prorektore, po měsíci, dá se říct, že už ty emoce jsou jiné, než byly ten první den? Dobrý den. Já bych řekl, že v podstatě ta situace je taková, že na začátku ty emoce by
ly mnohem silnější. Ono to vždycky takto
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bývá u takových událostí. Teď už pomalu vyprchávají, ale samozřejmě je to záležitost, na kterou se nedá zapomenout a bude žít vysoko vysokoškolským prostředím dál. Chtějí třeba studenti 
mluvit o tady této problematice? My máme v tomto okamžiku zkouškové
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období, takže těch studentů příliš ve škole nemáme. Když na zkouškách se studenty o tyto věci nedebatujeme. Je otázkou, co bude, až studenti přijdou do školy, ale v podstatě pokud s námi o
tom někdo hovoří, tak jsou to většinou spolky, které třeba pořádají pietní
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akce k této záležitosti. Co bylo předmětem toho vašeho jednání s policií? Byla to právě bezpečnost? My jsme se sešli s brigádním generálem Tomášem Kuželem a diskutovali jsme o tom, jak 
zabezpečit vysoké školy. Dohodli jsme
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se na vzájemné spolupráci. Policie ČR navrhla pomoc při zajišťování bezpečnosti našich budov, respektive řekněme analýze bezpečnostních rizik a nalezení možných řešení těchto problémů,
čehož si

1
5

velmi vážíme, protože si myslím, že to byl velmi vstřícný krok od Policie ČR. Navrhla námi nějaké školení pro naše zaměstnance, takže jsou to všechno věci, které využijeme. Domluvili jsme s
e na konkrétních krocích. Já jsem velmi rád, že ta schůzka proběhla. Co vlastně vy jako univerzita

3
0

můžete udělat ve smyslu zvýšení té bezpečnosti? Upřímně, neumím si představit u všech vchodů třeba bezpečnostní rámy. Tady toto asi není úplně reálné. Není to ani naším cílem, abychom 
pravdu řekli, protože my nejsme schopni v podstatě takovou, takové
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zabezpečení udělat. Zabezpečení podobné tomu, jako je standardně na letištích. Naším cílem je spíš upravit vnitřní předpisy a vnitřní normy tak, abychom zamezili některým rizikovým věcem 
a popřípadě řešit právě

SEKCE: Zpravodajství

KLÍČOVÁ SLOVA:  pavel (1x), tuleja (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): Studio ČT24 (automat) ( ČT24 - Studio ČT24 (automat), Slezská univerzita v Opavě );

Zpět na seznam
 

2. Co bylo předmětem schůzky univerzit s brigádním…  
09:35 | 22.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Slezská univerzita v Opavě SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA: Vedení univerzity
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Co bylo předmětem schůzky univerzit s brigádním generálem Tomášem Kuželem a jaká konkrétní pomoc byla univerzitám nabídnuta? Nejen na tyto otázky odpověděl náš prorektor doc. Pavel Tul
eja  v reportáži ČT24.

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  pavel (1x), tuleja (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): Co bylo předmětem schůzky univerzit s brigádním… ( Facebook - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě );

Zpět na seznam
 

3. Jubilejní dvacátý roční fotografické soutěže Hasiči před a za objektivem má uzávěrku na konci září 2024  
12:25 | 22.01.24     Originál  Stáhnout

Internet  ZDROJ: Pozary.cz - Články  AUTOR: plk. Ing. Martin Pliska, MBA SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Institut tvůrčí fotografie
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Česká asociace hasičských důstojníků, z.s. vyhlašuje spolu s Hasičským fotografickým klubem HAFOK z Bruntálu opět fotografickou soutěž „Hasiči před i za objektivem“.
Ač se tomu nechce věřit, v letošním roce proběhne již 20. ročník této soutěže určené především fotografujícím hasičkám i hasičům nebo fotoamatérům z řad široké veřejnosti z České republiky a Sl
ovenska.
Soutěží se opět ve čtyřech kategoriích, které zachytí nejen zásahy hasičů, jejich výcvik, hasičský sport, život na stanici, ale i momenty z jejich života.
První tři snímky v každé kategorii budou oceněny finanční odměnou

Jako hlavní hodnotitel a porotce fotografických prací bude opět dokumentární fotograf a pedagog prof. Mgr. Jindřich  Štreit .
Partnery soutěže jsou Hasičský záchranný sbor Moravskoslezského kraje, web POŽÁRY.cz a preventivně výchovný portál Hasík CZ.
Uzávěrka 20. ročníku soutěže „Hasiči před i za objektivem 2024“ je stanovena na 30. září 2024.
Detaily o přijímaných fotografiích, ustanovení o autorství, souhlasu se zveřejněním, korespondenční adrese a přihlašovacím listu naleznete na http://www.hasik.cz/soutez.

SEKCE: Ostatní

KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (1x), štreit (1x)

Zpět na seznam
 

4. Čas poslat snímky do fotosoutěže MŮJ SVĚT se krátí, pozor, ať ho nepropásnete!  
12:28 | 22.01.24     Originál  Stáhnout

Internet  ZDROJ: Charitaopava.cz - Články  AUTOR: NEZNÁMÝ SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Institut tvůrčí fotografie
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

- Čas do uzávěrky 16. ročníku fotosoutěže MŮJ SVĚT se povážlivě krátí. Neváhejte! O půlnoci 31. ledna totiž nastane deadline neboli totální uzávěrka, a možnost posílat snímky do prestižní foto
soutěže pod patronací prof. Jindřicha Štreita se pro zaměstnance, dobrovolníky a klienty Charit České republiky uzavře. Byla by škoda, pokud byste se Vy nebo Vaši klienti nepokusili zabodovat
, protože je o co.

Aktuální ročník celonárodní fotografické soutěže MŮJ SVĚT vyhlásil ředitel Charity Opava Jan Hanuš spolu s pedagogem Institutu  tvůrčí  fotografie  FPF Slezské univerzity v Opavě Jindřichem
Štreitem. Soutěž je již tradičně určena široké rodině lidí kolem Charity, tedy společně zaměstnancům, dobrovolníkům, všem příznivcům a v neposlední řadě také uživatelům služeb.
Autoři, od nichž se více než profesionalita čeká autentická výpověď insiderů, mohou své snímky posílat do třech vyhlášeních kategorií s názvy Portrét, Můj charitní svět a Jak to vidí klienti. Došlé sní
mky ze všech kategorií bude po uzavření soutěže anonymně hodnotit odborná komise ve složení Jindřich Štreita, pedagog Institutu  tvůrčí  fotografie  FPF Slezské univerzity v Opavě Jiří  Siost
rzonek  a ředitel Charity Opava Jan Hanuš. V každé kategorii budou oceněni tři vítězové, kteří obdrží pozvání na slavnostní vernisáž v prostorách Historické výstavní budovy Slezského zemského 
muzea v Opavě za účasti Jindřicha Štreita. Po opavské premiéře bude výstava celý rok putovat po dalších městech České republiky.
Fotografie v digitální podobě je možno posílat na adresu fotosoutez@charitaopava.cz, podrobná pravidla jsou k dispozici na adrese www.charitaopava.cz. Najdete v nich i prosbu pro zaměstnance 
Charit, aby s možností účastnit se soutěže pomohli svým klientům, kteří to sami nezvládnou. Děkujeme a těšíme se na Vaše fotografie!

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  institutu (2x), tvůrčí (2x), fotografie (2x), jiří (1x), siostrzonek (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): Čas poslat snímky do fotosoutěže MŮJ SVĚT se krátí, pozor, ať ho nepropásnete! ( Charitaopava.cz - Články, Filozoficko-přírodovědecká fakulta ); Čas poslat snímky do
fotosoutěže MŮJ SVĚT se krátí, pozor, ať ho nepropásnete! (Charitaopava.cz - Články, Slezská univerzita v Opavě );
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Zpět na seznam
 

5. Nastartujte nový den s Českou televizí! ☀☀️️O…  
13:35 | 22.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Fakulta veřejných politik v Opavě SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA: Slezská univerzita v Opavě
 AKTUALIZOVÁNO: 1x

SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Nastartujte nový den s Českou televizí! ☀️ O životě rodin s postiženým dítětem si budou moderátoři ve čtvrtek 25. ledna v Dobrém ránu ČT Ostrava povídat s proděkankou Fakulty veřejných politik
Slezská  univerzita  v Opavě , psycholožkou a speciální pedagožkou Martou Kolaříkovou. � Ta se divákům poprvé představí již pár minut po šesté hodině, hned po úvodních zprávách, dané té
ma se pak bude prolínat celým přenosem pořadu vysílaném na stanici ČT2 . Pokud vás tedy tato problematika zajímá, počkejte si i na další živé vstupy okolo 6.40 a 7.30 hodin�.

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezská (1x), univerzita (1x), opavě (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): Nastartujte nový den s Českou televizí! ☀️ O… ( Facebook - Příspěvky, Fakulta veřejných politik );

Zpět na seznam
 

6. Už 25. ledna se můžete těšit na rozhovor s paní…  
14:29 | 22.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Slezská  univerzita  v Opavě SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA: Slezská univerzita v Opavě
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Už 25. ledna se můžete těšit na rozhovor s paní proděkankou Fakulta veřejných politik v Opavě Martou Kolaříkovou v Dobrém ránu na ČT2!

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezská (1x), univerzita (1x), opavě (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): Už 25. ledna se můžete těšit na rozhovor s paní… ( Facebook - Příspěvky, Fakulta veřejných politik );

Zpět na seznam
 

7. Ford RS200 (1984-1986): Béčkový speciál s unikátní čtyřkolkou přišel pozdě  
19:20 | 22.01.24     Originál  Stáhnout

Internet  ZDROJ: Auto.cz - Články  AUTOR: Aleš Dragoun SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Filozoficko-přírodovědecká fakulta  AKTUALIZOVÁNO: 1x
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Ford RS200 byl jedním ze supervozů skupiny B v rallye. Na prosazení se měl ovšem velmi málo času. Uspěl alespoň později v rallyekrosu a na Pikes Peaku.

Ford chtěl v 80. letech minulého věku nasadit do nejprestižnější soutěžní ligy Escort RS 1700T na základě třetí generace bestselleru. Ano, vůz, jehož vývojem se zabýval, měl mít přeplňovaný motor 
1,78 l a na rozdíl od sériovky zadní pohon. Dostal se až do prototypové fáze, vzniklo dokonce 18 kusů, ale projekt provázely vleklé problémy, a tak byl v roce 1983 po celých čtyřech letech zastaven.
Modrý ovál si navíc velmi rychle uvědomil, že šanci na úspěch mají jen přeplňované čtyřkolky, což jasně ukázalo Quattro od Audi. Inženýři už pobrali patřičné zkušenosti, dosud investované prostře
dky navíc nemohly tak úplně přijít vniveč… Předpisy tehdejší skupiny B, třídy GT nejen pro rallye byly navíc velmi tolerantní.
Pod vedením tehdy nového šéfa sportovního oddělení Ford of Europe Stuarta Turnera připravil v britském Borehamu zcela nový speciál RS200 s dvoudveřovou karoserií, který konstrukčně nevychá
zel ze série. Když si vzpomeneme na konkurenci, tak většina měla produkční alespoň základ… Nejen Quattro, ale i Peugeot 205 Turbo 16, MG Metro 6R4, Citroën BX 4TC, zadokolka Lancia 037, 
mistr světa 1983 mezi značkami, vycházela z produkční Bety Montecarlo… Pravda, nástupnická Delta S4 se sériovým vozům stejného jména na hony vzdálila…

Cosworth
Prototyp, původně nesl projekt kódové jméno B200, vystavil nejprve na lokálním autosalonu v severoirském Belfastu v roce 1984 a později v Turíně. Pro pohon nové zbraně použil celohliníkový řad
ový čtyřválec Cosworth BDT 1803 cm3 s výkonem při kompresi 7,2:1 minimálně 170 kW (231 k) při 6000 otáčkách, „dopovaný“ turbem Garrett a umístěný podélně před zadní nápravou. Dmychadl
o bylo evolucí modelů T03 a T04.

Motor vycházel ze slavné verze BDA (Belt driven A-Series) vzešlé z legendárního motoru Kent, ale sna žádný díl nebyl shodný. Říkalo se, že agregáty BDA 1778 cm 3 určené pro Escort RS 1700T 
musely být po dvou letech skladování „vyčištěny“ a tudíž převrtány, ale pravda byla někde jinde. Po vynásobení koeficientem 1,4 pro přeplňované motory dle tehdejších řádů FIA se RS200 nevešel 
do dvouapůllitrové třídy, byť jen těsně (2524,2 cm3). Proč? Šlo o záměr, byl na ni příliš těžký. Pro kategorii do 2,5 l platila minimální hmotnost 890 kg, pro třílitrovou pak 960 kg.
Měl vrtání 88 a zdvih 77,62 mm, mazání se suchou klikovou skříní (to BDA postrádaly), rozvod DOHC, čtyřventilovou techniku a vstřikování paliva Bosch Motronic. Vačkové hřídele poháněl ozuben
ý řemen, klikový byl uložen pětkrát. Válce měly suché vložky z Nikasilu. Ford vylepšil vodní i palivové čerpadlo, olejových byla dokonce trojice.

Alfa Romeo Spider a GTV (Tipo 916): Poslední z Arese (2. díl)

Transaxle obráceně
Technický unikát představoval obrácený systém „transaxle“, tedy konkrétně pětistupňová manuální převodovka ZF vpředu v hořčíkové skříni. Od centrálně uloženého motoru vedl jeden kardan k n
í, druhý klubový hřídel pak dozadu. Složitěji už to snad ani nešlo, ale konstrukce napomáhala lepšímu rozložení hmotnosti, proto byla použita.

Točivý moment 280 Nm/4500 min -1 se za běžných okolností přenášel v poměru 37:63, ale pilot jej mohl rozdělit na polovinu přímo z kokpitu pákou pro uzavření středového diferenciálu, v extrémníc
h případech pak putoval pouze dozadu. Trojice samosvorných diferenciálů pocházela od Fergusonu, který měl s pohonem obou náprav dlouholeté zkušenosti. Vždyť Ferguson P99, mimochodem p
oslední monopost formule 1 s motorem vpředu, se objevil už v roce 1961 a poháněla jej čtyřválcová patnáctistovka Coventry Climax FPF. „Čtyřkolky“ téhle firmy využíval i Jensen FF (Ferguson For
mula). Keramickou dvoukotoučovou spojku pro Ford RS200 dodával AP Racing, výfukové potrubí bylo svařeno ze žáruvzdorných ocelových trubek. Poháněcí soustava byla dílem týmu vedeného J
ohnem Wheelerem, který u Fordu šéfoval divizi motoristického sportu.

Čtyři metry
Všechna kola byla zavěšena nezávisle na dvojitých lichoběžnících, podvozek s rozvorem 2530 mm z oceli a uhlíkových kompozitů používal nastavitelné vinuté pružiny a teleskopické tlumiče, na ka
ždém kole dvojici, nechyběly ani příčné zkrutné stabilizátory. Tuhost zadního šlo seřizovat, stejně jako měnit světlost. Podlaha byla hliníková voštinová. Spodní ramena vpředu i vzadu s ní spojovala
gumová pouzdra. Tlumiče byly upevněny do pomocných trubkových rámů, taktéž i zadní horní ramena.
O nějakém komfortu v kokpitu se samozřejmě mluvit nedalo... Hřebenové řízení s 1,8 otáčkami mezi krajními polohami u většiny vyrobených exemplářů postrádalo hydraulický posilovač, některé jej
však měly. Původně pocházelo ze Sierry, bylo ale upraveno. Kotoučové brzdy s vnitřním chlazením, také bez jakékoli asistence, disponovaly průměrem 285 (později i 300) mm a čtyřpístkovými třm
eny z hliníkové slitiny, parkovací na zadní kola byla čistě mechanická. Velmi dobře vyvážený podvozek zkonstruoval slavný Tony Southgate, který proslul hlavně ve formuli 1, Wheeler mu pomáhal 
v počátečních fázích vývoje. Řidič a spolujezdec seděli v samonosné skořepině, pohonné ústrojí bylo uloženo ve vzpomínaných trubkových rámech, které se nýtovaly. K mechanickým částem byl s
nadný přístup, což se hodilo při případných opravách po haváriích.
Auta s maximální rychlostí dle převodů 190-240 km/h (Ford ji nikdy oficiálně neudával) byla přesně 4 m dlouhá 1,77 m široká a standardně 1,32 m vysoká. Z klidu na stovku dokázala vystřelit za po
uhých 2,9 s, což svého času znamenalo zápis do Guinnessovy knihy rekordů. Jezdila na šestnáctipalcových kolech z hliníkové a hořčíkové slitiny s pneumatikami Pirelli P700 225/50, vzdálených od
sebe 1502, respektive 1497 mm. S laděním jízdních vlastností pomáhal i bývalý trojnásobný mistr světa F1 Jackie Stewart.

Bentley Mulsanne (1980–1992): Luxus se sportovním nádechem

Laminát
3/17
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Karoserie s designem od turínského studia Ghia, respektive konkrétně Filippa Sapina vyráběl Reliant Motors Plc. v Shonstone. Proč? Inu protože byla z plastu a sklolaminátu a tato firma proslulá (n
ejen) tříkolkami s lehkými materiály měla patřičné zkušenosti. Tedy samozřejmě až na detaily, třeba dveře, které darovala Sierra. Z ní pocházely i zadní reflektory a čelní sklo, vyžadovaly to předpis
y. Kromě toho měla dobrý úhel čelního okna, kdy slunce tolik neoslňovalo posádku, proto bylo také použito.
Boční i zadní okna byla plastová. Na materiál střechy konstruktéři použili kromě skleněných i uhlíková a aramidová vlákna. Design se mnohým zpočátku překvapivě nelíbil, RS200 považovali za ošk
livý. Někteří mu přišli na chuť až léty... Z Ghie zbyla dodnes prakticky jen ochranná známka, tu sice modrý ovál dodnes vlastní, ale nepoužívá ji už ani pro označení luxusních výbav sériových aut. Z
a Ford se na tvarech podílel Ian Callum.

Interiér ze sériových fordů
V kokpitu pro dva nesměla chybět bezpečnostní klec za dvojicí černých, popřípadě červených anatomických sedaček Sparco, klidně i v kůži, samozřejmě pouze v silniční verzi. Byly zde umístěné ta
ké dvě palivové nádrže o celkovém objemu 105 l. Volant s průměrem 355 mm pocházel z Escortu XR3i, řadicí páka, přepínače a výdechy ventilace zase z Fiesty Mk2, přístroje byly mixem těch z Es
cortu a Sierry. Prostě co dům dal.
Produkční verze, která vážila 1180 kg, muselo vzniknout během dvanácti měsíců 200 kusů, aby mohl být vůz homologován. U ní je uváděn výkon 186 kW (253 k), existovaly ale i kity, které jej zvedl
y přes 224 kW (305 k). Základ dostal v Británii katalogovou cenu 49.950 liber, nestavěly se však jenom kusy s volantem vpravo, ale i vlevo. Pouze však v bílé a modré barvě. V SRN, tedy západní 
části tehdy rozděleného Německa přišel jeden každý na 150 tisíc marek.

Opel 4 PS (1924-1931): Německo motorizovala Rosnička z Rüsselsheimu

Nejlépe třetí
Soutěžní verze měly motory laděné nejdříve na 261 kW (355 k), na samém konci vývoje se dosáhlo až 500 koní (368 kW). RS200 přišel ovšem pozdě, v ostrém nasazení debutoval až koncem roku
1985. A nebyl zdaleka tak úspěšný jako kupříkladu Lancia Delta S4 a MG Metro 6R4, byť se objevil prakticky ve stejné době. Na triumfy Escortů RS první a druhé generace tedy také nenavázal... 
Obtížně se řídil, tvrdá konkurence na to byla lépe v poměru výkonu a hmotnosti. Váha soupeřů klesala k 900 kg, ale fordy měly 1050 kg kvůli zmíněné složité konstrukci pohonného ústrojí. Motoru n
echyběla ani výrazná turbodíra, při nízkých otáčkách přeplňování nefungovalo, pak dostala posádka řádný kopanec…
RS200 sice zvítězil v lokální Lindisfarne Rally v září 1985, hned po důkladných testech a při debutu, kdy za volantem seděl Malcolm Wilson, v MS však nevyhrál bohužel nikdy. Přesto i on je legend
ou. RAC Rally 1985 nestihl, nebylo jich vyrobeno dost. Homologace platila až od 1. února 1986, takže Monte Carlo coby první podnik následujícího ročníku zůstal rovněž novým fordům zapovězen. 
Pro národní klání tahle omezení neplatila.
Karl-Erik „Kalle“ Grundel byl v sezóně 1986 nejlépe bronzový při debutu vozu v MS ve Švédsku a pátý v britské RAC. Stig Blomqvist mimochodem doma dlouho vedl, ale několikrát havaroval, tudíž
ve finále nedokončil. I mistr tesař se zkrátka utne... V úvodu června pod řeckou Akropolí se pak oběma pilotům porouchaly motory a museli odstoupit z prvního, respektive třetího místa. Během
rallye se dokonce střídali i v průběžném vedení. Grundela navigoval Benny Melander, Stigovi „četl noty“  Bruno Berglund.. Jednalo se tudíž o jediné dva zářezy do Top 10, ovšem z pouhých čtyř start
ů. Jenže to už skupině B dávno zvonil umíráček. Auta potenciál měla, mnozí je považovali za nejlépe postavená „béčka“ ze všech, jen přišla příliš pozdě…

Tragédie
Při nešťastné Portugalské rallye 5. března 1986 se hned v první erzetě domácí Joaquim Santos s třetím továrním Fordem RS200 snažil vyhnout divákům, kteří vtrhli přímo na trať, ale vletěl do velké
ho davu. Tři zabil, jednu ženu a dvě děti, další zemřelo později v nemocnici, o 33 těžce a lehce zraněných nemluvě. Ano, přihlížející byli tenkrát vesměs neukáznění, stáli blízko trati bez jakékoli
ochrany a jejich špalíry se nezřídka otevíraly až těsně před průjezdem jednotlivých vozů... Videa z tehdejších soutěží dnes nahánějí hrůzu. Ford z podniku odstoupil, další tovární týmy jej následoval
y.
Hesenská rallye sice nespadala do kalendáře světového, ale jen evropského a západoněmeckého šampionátu, došlo tam ovšem k dalšímu úmrtí. Švýcar Marc Surer ztratil nad ďábelským strojem 
kontrolu, opustil rovnou asfaltovou silnici, trefil nejdříve jeden malý strom, který auto rozpůlil. Následně se zastavil o další a jeho RS200 okamžitě vzplál. Pilota F1 stáje Arrows stála nehoda kariéru 
kvůli zlomeninám a popáleninám, protože byl z vozu (naštěstí) katapultován, spolujezdce a přítele Michela Wydera však bohužel život... Zůstal uvězněný v plamenech, mrtev byl ovšem okamžitě po 
druhém nárazu.

Buick Invicta (1959–1963): Krátký život „neporazitelného“ pašeráka drog

Mimo zákon
Po Tour de Corse však už došla FIA trpělivost. Soutěž na středomořském ostrově stála život Henriho Toivonena a Sergia Cresta. S tovární Deltou S4 spadli ze srázu, praskla nádrž a auto hned zac
hvátily plameny, ani jeden z mužů havárii nepřežil. Odehrála se beze svědků a mimo kamery. Zbyl jen trubkový rám a popel, nic víc... Skupina B byla v soutěžním MS postavena počínaje rokem 19
87 „mimo zákon“. Mezinárodní automobilová federace shledala monstra příliš rychlými a nebezpečnými na úzkých cestách, i přes protesty továrních týmů a automobilek, které do vývoje investovaly
nemalé prostředky. Na ještě brutálnější skupinu S nedošlo, místo obou se vrcholem stala relativně sériová „áčka“, výchozích modelů muselo během dvanácti měsíců vzniknout minimálně 5 tisíc kus
ů. Skupina A se spolu s B a N objevila už v roce 1982 jako náhrada předchozích grup 2 a 4.
Robert Droogmans stačil ještě v šestaosmdesátém za volantem RS200 vyhrát belgický šampionát, Mark Lovell britský a Švéd Stig Andervang nizozemský. Takže alespoň na lokální úrovni nějaké v
avříny přišly, stejně jako v šesti jednotlivých podnicích ME díky Droogmansovi, Blomqvistovi a Santosovi. Některé podniky se pochopitelně kryly, spadaly do národních i evropských mistrovství.

Evo
Britský Ford povolal zpět všechna auta k repasi, dílenské zpracování totiž nebylo nejlepší. Poslední prodal soukromníkovi až v roce 1989. Plně vybavený RS200 přišel v Německu na 200 tisíc mare
k. Evoluční verze s motorem Cosworth BDT-E 2137 cm3 již na rychlostních zkouškách ke slovu nepřišla. Vznikla proto, aby se i s turbem vešla do třílitrové kategorie (po vynásobení 1,4 zdvihový ob
jem činil 2991,8 cm3), ale světové automobilové soutěže šly jinou cestou. Měl ji na svědomí ladič Brian Hart a v závislosti na tlaku turbodmychadla se její výkon pohyboval mezi 410 a 608 (!) kW (55
7-826 k). RS200 Evolution tak mohly zrychlit z klidu na stovku za 2,1 s, záleželo pochopitelně také na převodových poměrech.
Tyto agregáty však měly pochopitelně velmi krátkou životnost, pod plným plynem vydržely maximálně 10 hodin, třetinu času původních soutěžních osmnáctistovek. Dostaly i modifikované chlazení, 
rozšířené lapače na střeše se objevily ale už dříve. Zásadní konstrukční odlišnost představoval litinový blok místo hliníkového. „Evoluční“ motory se objevily i v několika silničních vozech.
Video se připravuje ...

Rallyekros a IMSA
Jako mnohá konkurence se vozy RS200 E2 nakonec uplatnily alespoň v rallyekrosu, pohyboval se jich tam více než tucet. Legendární Nor Martin Schanche vybojoval korunu evropského šampiona 
v sezóně 1991. V ročnících 1988, 1989 a 1990 se umístil v celkové klasifikaci vždy stříbrný. V jednadevadesátém jej doplnil na bronzové příčce krajan Thor Holm, o rok později skončil Brit Pat Dora
n druhý a Fin Pekka Rantanen třetí. Na konci sezóny 1992 ale dosloužila bývalá „béčka“ i v této disciplíně. Dodnes se však RS200 objevují v regionálních závodech ve Velké Británii a Irsku.
Speciály druhé divize měly vesměs kolem 650 koní (478 kW), nejen fordy, na značce nesešlo. Ruku v ruce s tím se nesly modifikace brzd a šasi. Jiný s číslem podvozku 016, původně silniční na zn
ačkách, jezdil v USA v kategorii IMSA GTO, tedy vytrvalostní závody na okruzích! Samozřejmě bez tovární podpory jako čistě soukromý a bohužel bez úspěchu, minimálně 750 koním (552 kW) nav
zdory.

Toyota Carina (1970–1977): Rodinné sedany a kombi se stejným podvozkem jako kupé Celica

Do kopce
Navíc ještě v roce 2004 se radoval „ten pravý a jediný Stig“  s totálně „překopanou“ bestií třídy Unlimited na tehdy zkráceném Pikes Peaku... Šlo o auto postavené v Anglii z náhradních dílů, Ford ta
kto vyrobil určitě dvacítku kousků RS, ale možná i mnohem více, říkalo se jim „bitsa“ (z anglického slangového výrazu „bits“). Blomqvist, mistr světa v rallye 1984 (ovšem s Audi Quattro) a tovární pi
lot Fordu z roku 1986 proháněl tento stroj na slavném kopci už v sezónách 1998, 2001 a 2002. Jeho speciál měl až 850 koní (626 kW). V roce 2009 jej řídil bývalý ostrovní rallyekrosový šampion M
ark Rennison, údajně měl obludných 846 kW, tedy 1150 koní! S jiným autem havaroval na stejné trati Pat Doran. Závodů do vrchu se účastnily tyto vozy i v Evropě. A další použil i Ken Block v jedn
é ze svých Gymkhan.
Počet kusů se velmi špatně odhaduje, protože na Evo bylo zkonvertováno podle dostupných údajů 24 běžných exemplářů. FIA jich sice předepisovala pro další verze 20, ale Evolution již oficiálně h
omologován nebyl... Alespoň to nenadělalo zmatek, neboť Ford je měl v úmyslu přeznačit pod čísly 201-220. Jiné zdroje tvrdí, že se zrodilo jen 140 aut plus šest prvních prototypů. Některé kusy mo
drý ovál sešrotoval, jiné, nikdy nedokončené byly použity coby náhradní díly a zbytek do oněch dvou stovek jich v této podobě zůstal. Každopádně dodnes jich právě zhruba stočtyřicítka přežila. Vel
mi známý je vůz, který byl převlečen do barev britské policie včetně majáků a patřičné výbavy. Šlo pochopitelně primárně o propagaci vozu i samotné instituce…
Na to, že byl RS200 účelovým soutěžním speciálem a silniční verze jen vedlejším produktem, stavěl je i po oznámení zákazu. Jenomže je nemohl prodat, Do dvacítky kusů (z toho čtyř „Evolution“) n
ainstaloval pohodlnější a širší sedačky, lepší chlazení a účinnější odvětrávání kabiny. Čtyři auta dostala červený lak. Zkratku RS alias Rallye Sport má mimochodem Ford dodnes v Británii registrov
anou. Mladoboleslavská Škoda ji používá také a proto musí v Albionu svoje sériové modely s vyššími výkony označovat vRS.

Kit cars
Zařízení pro výrobu karoserií koupila v roce 1990 firma Banham Conversions. Její repliky byly ovšem založené na Austinech Maestro (většinou ostrých MG Turbo). To znamenalo koncepci „vše vpř
edu“, uspořádání 2+2 a zavazadlový prostor v zádi. Ne, Banham 200 opravdu originálem není, i když tak na první pohled vypadá. Paul Banham svou společnost prodal v roce 2004 firmě Rally Spor
t Replicas, ale ta v polovině následující sezóny zkrachovala.
Zdroje: archiv autora, Juwra WRC, Wikipedia, eWRCresults.com, Auto World Press, Autorevue.cz

Foto: Ford of Europe
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SEKCE: Auto-moto

KLÍČOVÁ SLOVA:  fpf (1x)

Zpět na seznam
 

8. K sedmdesátce naděluje ostravská filharmonie knihu, která (si) hraje  
00:57 | 23.01.24     Originál  Stáhnout

Internet  ZDROJ: Idnes.cz - Sdělení  AUTOR: NEZNÁMÝ SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Institut tvůrčí fotografie  AKTUALIZOVÁNO: 1x
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Janáčkova filharmonie Ostrava oslavuje sedmdesátileté jubileum stylově. Svým posluchačům nadělila unikátní knihu plnou fotografií, příběhů a vzpomínek. Publikace, která vznikla pod vedením 
vizuální umělkyně Dity  Pepe , čtenáře uvítá nahrávkou Lašských tanců a rozbalovat si ji mohou jako dárkový koš.

Limitovaná edice knihy Janáčkova filharmonie *70 vznikala pět let a příznivcům orchestru přináší jedinečný umělecký zážitek. „Ačkoli jsme klasické hudební těleso, publikaci jsme pojali netradičně j
ako vzpomínkové fotoalbum. Vyzpovídali jsme pamětníky i současné členy orchestru, čtenáře necháváme nahlédnout do zákulisí hudebního tělesa, které se dnes řadí mezi nejvýznamnější v Evropě
. Osobnosti, které jsou spojeny s Janáčkovou filharmonií, s námi prostřednictvím otevřených rozhovorů sdíleli své neopakovatelné příběhy,“ říká Petra Javůrková, vedoucí oddělení marketingu Janá
čkovy filharmonie Ostrava.

Vizuální překvapení, hry a oslava

Kniha je plná vizuálních překvapení, historických i současných fotografií, které pořídila oceňovaná fotografka Dita  Pepe , a obsahuje autorské rozhovory, jež s pamětníky i nynějšími členy orchestru
vedla spisovatelka Jana Poncarová. Obsah je pak zabalený do působivého designu z dílny uznávaného grafika Štěpána Malovce. „Nejcennější jsou podle nás osobní vzpomínky, které se s odchod
em lidí často vytrácejí. Pro účely publikace jsme tak v uplynulých letech postupně vyzpovídali přes padesát osobností a zhruba třicet z těchto příběhů čtenářům knihy nabízíme,“ dodává Petra
Javůrková.
Netradiční pojetí publikace umocňuje řada prvků, jedním z nich je zabudovaný hrací strojek – po otevření knihy si tak čtenáři mohou poslechnout nahrávku Lašských tanců pořízenou přímo Janáčko
vou filharmonií v roce 2016. „Přáli jsme si, aby kniha poskytovala nejen vizuální a čtenářský zážitek, ale i ten hudební. Od nápadu k realizaci hudebního strojku vedla poměrně trnitá cesta, ale díky n
asazení tvůrčího týmu se nám vše podařilo zdárně vyřešit,“ dodává Dita  Pepe .
Video: Podívejte se, jak kniha vznikala

Neobyčejné příběhy nejen hudebníků

Nepostradatelnou součástí publikace jsou vzpomínky pamětníků, stejně jako rozhovory se současnými členy orchestru. Svůj příběh v knize představil například nejdéle působící zaměstnanec Janá
čkovy filharmonie Vladislav Klíma, někdejší hráč na bicí a současný kronikář a archivář orchestru. Poetické je i vyprávění jednoho z nejstarších žijících hráčů orchestru Karla Kaderky. Tvůrčí tým vy
zpovídal také mladší členy orchestru, například manžele Barciokovy, kteří se do sebe zamilovali právě v Janáčkově filharmonii.
„Zajímaly nás ale i příběhy lidí, kteří stojí v zákulisí organizace. Působivý je například rozhovor s Marcelou Marmolovou, asistentkou ředitele, která do filharmonie nastoupila hned po maturitě a pracu
je tady už šestadvacet let. Vedle toho publikace přináší i rozhovory s lidmi, kteří pečují o Janáčkův odkaz – patří mezi ně například Jiří Zahrádka. Pochopitelně nechybí ani povídání s ředitelem filhar
monie Janem Žemlou, který nás nechává nahlédnout nejen do minulosti a přítomnosti, ale i budoucnosti orchestru,“ vysvětluje autorka textů Jana Poncarová.
Video: Někdejší hudebník filharmonie a současný kronikář orchestru Vladislav Klíma je studnicí příběhů

Limitovaná edice 800 kusů

Jednou z nosných linek knihy je oslava. V tomto duchu se neslo i uvedení publikace, kterou 7. prosince v ostravském Centru Pant pokřtili ředitel Janáčkovy Filharmonie Jan Žemla společně s námě
stkyní primátora statutárního města Ostravy Lucií Baránkovou Vilamovou, náměstkem hejtmana Moravskoslezského kraje Lukášem Curylem a pamětníkem a nejdéle působícím zaměstnancem filh
armonie Vladislavem Klímou.
První výtisk knihy pak od Janáčkovy filharmonie obdržel houslista a hudební skladatel Jiří Pavlica, který na konci listopadu společně s ostravským orchestrem oslavil své životní jubileum sedmdesát
let. „Z knihy máme velikou radost. Vychází v limitované edici 800 kusů a věřím, že se stane sběratelským kouskem. Oslavovat budeme i celý následující rok 2024, a to celou řadou jedinečných konc
ertů a uměleckých vystoupení,“ doplňuje Jan Žemla, ředitel Janáčkovy filharmonie Ostrava.
Publikace Janáčkova filharmonie *70 má 400 stran a stojí 990 korun. Pořídit ji můžete na e-shopu Janáčkovy filharmonie Ostrava anebo ji zakoupit v prodejním místě JFO – Janáček point, stejně ja
ko na vybraných pobočkách Ostravainfo!!!. Kniha je skvělým dárkem pro milovníky hudby, historie i neobyčejných lidských příběhů.

SEKCE: Ostatní

KLÍČOVÁ SLOVA:  pepe (3x), dita (2x), dity (1x)

Zpět na seznam
 

9. Ostrava jako vědecké město. Univerzita zahájila stavbu výzkumného centra  
08:00 | 23.01.24     Originál  Stáhnout

Internet  ZDROJ: Idnes.cz - Články  AUTOR: Darek Štalmach SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA: Slezská univerzita v Opavě
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Devět výzkumných týmů v oblasti biomedicíny, přírodních věd a behaviorálního zdraví má v blízké budoucnosti využívat vědeckovýzkumné centrum LERCO Ostravské univerzity, jehož stavba za
700 milionů korun včera začala.

Celkově má projekt Life & Environment Research Center Ostrava, takzvané LERCO, vyjít na 1,8 miliardy korun.
„Pracovali jsme dva roky na tom, abychom se dostali do tohoto bodu, tedy zahájení stavby budovy výzkumného centra,“ konstatoval duchovní otec myšlenky Roman Hájek z Ostravské univerzity. „
Stavba je důležitým krokem k cíli. A tím je vybudování vědeckých týmů, které budou své úkoly řešit ve špičkovém zázemí a konkurenceschopném prostředí.“
Na jednotlivých projektech by se v budoucnu měli v rámci centra potkávat nejen zástupci Ostravské univerzity, ale třeba i Vysoké školy báňské – Technické univerzity Ostrava, Fakultní nemocnice 
Ostrava a zahraniční vědci.
„Tento projekt je pro lékařskou fakultu důležitý také tím, že i na základě jeho výsledků budeme posuzováni při reakreditaci v roce 2026,“ vysvětlil další očekávaný přínos děkan lékařské fakulty Ras
tislav Maďar.
Financování zajišťuje Operační program Spravedlivá transformace Evropské unie zaměřený na projekty v regionech postižených v minulosti i současnosti těžbou uhlí.
Do Moravskoslezského kraje by takto mělo zamířit na 19 miliard korun. Přípravy by už měly být u konce. Ale nejsou.
„Pro kraj je alokováno zhruba devatenáct miliard korun, proto lze předpokládat, že se nepodaří uskutečnit všechny plány,“ konstatovala mluvčí kraje Nikola Birklenová. „Vše tedy závisí nejen na kv
alitě jednotlivých projektů, ale také na tom, zda na ně v uvozovkách zbudou peníze. Důležitou roli hraje i čas a právě fáze příprav, ve které se jednotlivé projekty nacházejí.“
Už nyní je víceméně jasné, na které akce peníze zřejmě nevyjdou. „Projekt Černá kostka  (Moravskoslezská vědecká knihovna – pozn. red.) má již rozhodnutí o poskytnutí dotace, LERCO je před v
ydáním rozhodnutí v řádu dnů,“ přiblížila připravenost jednotlivých záměrů Dominika Pospíšilová z tiskového odboru ministerstva životního prostředí.
„Další projekty, u nichž komise souhlasila s výhradou, musí ještě doložit požadované doplňující informace, poté jim může být rozhodnutí také vydáno. Jedná se o Refresh, CEPIS, POHO, TPA a CV
E,“ doplnila Pospíšilová.
Teprve nyní míří ke schvalování na krajské úrovni projekty CirkArena a Trautom. Zástupci záměrů MUSEum+, Podolupark a Education District podali své žádosti až v prosinci, takže jsou na počátk
u procesu hodnocení. Tím je víceméně dáno, které záměry mají ještě šanci uspět a které už ne.
Do poněkud specifického postavení se dostal projekt Eden slibující stavbu výzkumného a výukového centra nedaleko Karviné. U něj trvají nejasnosti ohledně způsobu placení provozu.

Centrum LERCO bude stát v sousedství Lékařské fakulty u Skyllybovy ulice v Ostravě – Vítkovicích.
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Mapy poskytuje © SHOCart a přispěvatelé OpenStreetMap. Společnost SHOCart je tradiční vydavatel turistických a cykloturistických map a atlasů. Více na www.shocart.cz
„Projekt Eden byl odeslán k posouzení veřejné podpory Evropské komisi, lhůta pro posouzení bude končit v březnu,“ vysvětlila Dominika Pospíšilová. „Nejde o posouzení způsobilosti projektu z po
hledu podmínek našeho programu, ale o jeho finanční stránku vzhledem k plánovaným aktivitám. U projektů takto ověřujeme, že návrh řešení problematiky veřejné podpory, a tím i míry dotace, ted
y financovaného podílu, je správný.“
Ve zkratce jde o to, zda lze projekt postavený z dotačních peněz dále provozovat i za pomoci dotací a vstupného, což je podmínka Slezské univerzity  Opava , která by si ztrátový provoz Edenu 
nemohla dovolit.
Seznam projektů zařazených do fondu spravedlivé transformace má i své odpůrce. K těm nejhlasitějším patří krajská zastupitelka za Piráty Zuzana Klusová. Podle ní neměly peníze mířit jen na výz
kumná centra, ale více i do sociální oblasti.

SEKCE: Kraje, Města a obce

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzity (1x), opava (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): Ostrava jako vědecké město. Univerzita zahájila stavbu výzkumného centra ( Impuls - Články, Slezská univerzita v Opavě );

Zpět na seznam
 

10. Je nám to líto, ale dnešní přednáška z cyklu…  
08:11 | 23.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Fakulta veřejných  politik  v Opavě SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Fakulta veřejných politik
 AKTUALIZOVÁNO: 1x

SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Je nám to líto, ale dnešní přednáška z cyklu Moderní výzvy lidstva s profesorem Janem Háblem je z důvodu jeho nemoci zrušena. Děkujeme za pochopení�.

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  fakulta (1x), veřejných (1x), politik (1x), opavě (1x)

Zpět na seznam
 

11. �Zveme vás na knihovnickou konferenci � Kniha ve…   
13:00 | 23.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Moravskoslezská vědecká knihovna v Ostravě SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA: Slezská univerzita v
Opavě

SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

�Zveme vás na knihovnickou konferenci � Kniha ve 21. století na téma � Od čtenářství k umělé inteligenci ve dnech 20.–21. 3. 2024 v Ostravě, kterou pořádá Moravskoslezská vědecká
knihovna v Ostravě ve spolupráci se Slezská  univerzita  v Opavě . �Doprovodný program bude probíhat 20. 3. 2024 od 16:00 v prostorách Moravskoslezské vědecké knihovny v Ostravě a hla
vní program 21. 3. 2024 od 9:00 v City Campus Ostravské univerzity.�Na konferenci je nezbytné se přihlásit formou přihlašovacího formuláře umístěného spolu s dalšími informacemi na www.konf
erencek21.cz.

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezská (1x), univerzita (1x), opavě (1x)

Zpět na seznam
 

12. Unisféra — Slunce, naše živá hvězda  
14:36 | 23.01.24     Originál  Stáhnout

Internet  ZDROJ: Slu.cz - Články  AUTOR: NEZNÁMÝ SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Fyzikální ústav v Opavě
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Prodej vstupenek zde.
Více informací o Unisféře zde.

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  unisféra (1x)

Zpět na seznam
 

13. �� Naši vyučující nedávno vyrazili za těmi…   
16:44 | 23.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Obchodně podnikatelská fakulta v Karviné , Slezská  univerzita SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA:
Slezská univerzita v Opavě

SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

�� Naši vyučující nedávno vyrazili za těmi nejlepšími v oboru, aby nasbírali cenné rady � týkající se například toho, jak by měl vypadat kompetenční rámec absolventa studijního programu
Marketing. ���A co na to říká jeden z vyučujících - doc. Martin Klepek? ��� go.slu.cz/studentimarketing

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  karviné (1x), slezská (1x), univerzita (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): �� Naši vyučující nedávno vyrazili za těmi… ( Facebook - Příspěvky, Obchodně-podnikatelská fakulta );

Zpět na seznam
 

14. Problém distribuce zdrojů (a udržitelnosti)?  
17:09 | 23.01.24     Originál  Stáhnout

Internet  ZDROJ: Blog.aktualne.cz - Články  AUTOR: Martin Stanoev SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA: Slezská univerzita v Opavě  AKTUALIZOVÁNO: 3x
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní
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„Demokracie měla zacházeti s kapitalismem jako se svým sluhou; místo toho dopustila, aby v mnohém ohledu se stal jejím pánem. Není to rozumné a není to ani důstojné."  (Ferdinand Peroutka, 
1932)

Když jsem v době ekonomické krize započaté v roce 2008 pracoval jako sociální pracovník, měl jsem možnost v praxi vidět důsledky toho, že systém není schopen (a chyběla i vůle) sociální dopady
ekonomické krize zvládat. Přístup pravicových politiků pro mě v ničem překvapivý příliš nebyl, překvapilo mě ale, že média problém dlouho přehlížela a díky tomu se veřejnost měla možnost s
rozsahem sociálních problémů seznámit až se značným zpožděním. 

Když jsem poté tři roky pracoval na Slezské univerzitě, měl jsem možnost určitého odstupu i reflexe získané zkušenosti. Přišlo mi zajímavé tuto zkušenost zpracovat nejen v odborné rovině, ale i 
srozumitelnějším způsobem ve vztahu k veřejné debatě. Proto jsem uvítal možnost, že blog na Aktuálně nabízel prostor různorodým pohledům a vedle možnosti publikovat články jsem také mohl se
známit s komentáři dalších autorů, s odlišnými názory a zkušenostmi, generačními nebo pracovními. 

Mnoho informací, na které člověk přirozeně narazí, když sleduje veřejné dění a veřejnou debatu, potom člověka spolehlivě zbavuje lhostejného klidu. Nejen zprávy organizace Oxfam o majetkové n
erovnosti, ale i data a interpretace některých ekonomů, týkající se rozvrstvení bohatství (a chudoby) či stagnace střední vrstvy v západních společnostech, ukazují na vážný problém, který se týká di
stribuce ekonomikou vytvořených zdrojů jednotlivým lidem. Investigativní články o daňových rájích, nebo informace o tom, jak u nás probíhala v 90. letech ekonomická transformace a privatizace, po
tom dokumentují, proč namísto „prokapávání bohatství“, se dále šíří sucho. Závažnost dopadů ekonomiky a lidské činnosti na životní prostředí byla zřejmá už v 60. letech, v 90. letech nezpochybnite
lná, více řešit se začala teprve v posledních letech. Aktuálně je také myslím zajímavým tématem oligarchizace médií (mediální komunikace).

Zdá se nyní, že pojmenování problémů současného systému, byť velmi nesměle, slyšíme občas i v české veřejné debatě. Jako opožděný impuls ze zahraničí. K pesimismu však rozhodně není dův
od, česká společnost je vzdělaná a jistě i je z čeho čerpat. O tom se můžeme například přesvědčit, když si přečteme články Ferdinanda Peroutky z doby Velké hospodářské krize, které představují i
nspirativní čtení i dnes (odkaz zde, zde a zde).

Velké příběhy máme možnost sledovat jen jako diváci, pokud vůbec (byť na nás dopadají), těm vlastním se snažíme dát nějaký směr. Nyní pracuji v sociologické agentuře, kde mám možnost se po
dílet na prakticky zaměřených výzkumných projektech. Vrátil jsem se i k sociální práci a pracuji také jako sociální pracovník v programu sociálního bydlení v Brně. Bylo pro mě velmi pozitivním zjiště
ním, byť situace má samozřejmě k ideálu daleko, že možnosti lidem v bytové nouzi pomoci se v Brně dosti posunuly. Velmi se ale zhoršila dostupnost bydlení pro střední vrstvu. Řešení tohoto probl
ému bytová politika však stále nenabízí. A co se týče změn v sociální oblasti, tak informace o legislativním záměru Zákona o podpoře v bydlení či částce, která by měla být v dotacích alokována na b
ytovou výstavbu (kolik se tak ročně postaví/zahájí v ČR nových sociálních/dostupných bytů?), těžkou mohou vést než ke skepsi. 

To, jaká je naše faktická (nikoliv formální, deklarovaná) svoboda, určuje, vedle našich rozhodnutí a vnitřní svobody, to, jaké máme životní podmínky. A úvahy o bytové politice možná dávají jednu z 
příležitostí ke změně paradigmatu (tedy toho, co jsme schopni rozpoznat jako problém a možné způsoby jeho řešení) politické praxe, které se ustavilo v 90. letech.

SEKCE: Zpravodajství

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzitě (1x)
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15. Události v regionech (Ostrava) (automat)  
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vystavuje Ostravská 500 nahlédneme v závěru dnešní Události v regionech Jak vyjít s penězi nenaletět při půjčce nebo také Co je to inflace základy finanční
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gramotnosti jsou povinnou součástí výuky v základních i středních školách jak dětem informace předat efektivně radili dnes učitelům v Karviné lektoři České národní banky právě na Karvinsk
u a v Moravskoslezském kraji mají lidé častěji vlastní
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zkušenost s exekucemi než ve většině ostatních lokalit Česka dvě tváře Karviné Malebná historická i ta druhá problémová kdysi Výstavní čtvrť Nové Město s náměstím Budovatelů s časem pr
oměnila
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v místo kde ve velké míře bydlí lidé z nižších sociálních vrstev přerodem od uhlí k novým možnostem by měli třeba strategické projekty podporované evropskou unií
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přestože se do města někteří obyvatelé vracejí od lidí je silnější za posledních 30 let jich odešla asi třetina podobně jako města v Ústeckém nebo třeba Karlovarském kraji i Karvinsku patří k r
egionům s vyšším
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počtem exekucí podle čísel z roku 2022 je tam má 15,5 procenta lidí dílčí pomoc ale důležitá Ta by mohla sejít od školáků kteří mají už od základní školy povinnost se vzdělávat ve finanční gra
motnosti bezmála
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90 učitelů karvinských i středních škol dnes na Obchodně podnikatelské fakulty Slezské univerzity  sbíralo inspiraci jak základy finanční gramotnosti zařadit
4
5

do výuky se účastní právě takových setkání je super že to je s Českou národní bankou Žáci by měli znát pár věcí to je vztah mezi rizikem likviditou a víno jsem

18:14
0
0

to je velmi podstatné pro život měli by znát Co to je třeba reprezen měli by vědět co to je dobrý a špatný dluh už ve věku 10 až 13 let znalosti z oblasti finančního hospodaření mohou podle Ex
pertu

1
5

předat dál v rodině a zvýšit šanci že téma nakládání s penězi přestane být mezi lidmi Tabu pokud ty peníze špatně řídím a dobře řídím a je špatně tak se dostáváme do Velkých problémů kter
é potom ohrožují nejbližší rodiny
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i širší okolí toho člověka a proto si právě myslím že ty otázky by měly stále intenzivněji se do do výuky na základních školách s možností odkud čerpat informace Stačí jít na web České národní
banky nebo osobně do návštěvnického
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centra ČNB v Praze nebo Brně Markéta Radová Česká televize Karviná a doplní ekonom Luboš Komárek Přeji vám Dobrý večer dobrý večer vám všem divákům stejně tak třeba v Ústeckém 
nebo
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Karlovarském kraji je to přes 15 procent lidí kteří jsou zatížení exekucemi jak se to procento v čase mění a má společného jmenovatele společný důvod také děkuji za otázku ano Je pravda ž
e v regionech
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kterým je karvinsko Ústecko a další s vyšší nezaměstnanost líbit ta je v České republice na nejnižší úrovni v Evropské unii se ukazuje že také počet exekucí je poměrně vysoký
3
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nicméně v čase klesá a to je dobrá zpráva pro diváky máme tady 12 stroje které bych ráda abyste porovnal milostivé léto jako oddlužovací systém který jsme si zvykli za poslední roky a třeba
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mi jsi jako byla ta dnešní účet učitel a jak učit finanční gramotnost když to porovnám A co je účinnější tak já myslím že je obojí velmi dobré protože je tady nějaký plán a víme že byla

SEKCE: Zpravodajství

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzity (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): Události v regionech (Ostrava) (automat) ( ČT1 SM - Události v regionech (Ostrava) (automat), Obchodně-podnikatelská fakulta );
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16. Nová oblast parkování v Opavě bude pro rezidenty a předplatitele  
05:48 | 24.01.24     Originál  Stáhnout

Internet  ZDROJ: Denik.cz - Opavský a hlučínský deník  AUTOR: Jitka Hrušková SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA: Slezská univerzita v Opavě
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Opavské zastupitelstvo schválilo s účinností od 1. ledna 2024 novou zónu placeného stání, takzvanou oblast 2. Určená je pro rezidentní i abonentní parkování. Její součástí bude též deset úsek
ů s placeným parkováním - automatem.

Tato nová oblast přímo navazuje na oblast 1, centrum města, a je ohraničena ulicemi Nádražní okruh, částečně Janská, náměstí Svobody, Olbrichova, náměstí Republiky a v Krnovské ulici platí je
7/17
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n na jedné straně ulice. Oblast ohraničují ulice Bochenkova, Husova, Rooseveltova a Březinova.
Výjimkou je část Otické ulice, a to po ulici Skřivánčí a náměstí Republiky, konkrétně domy č. 1 až 4, které původně spadaly do oblasti 1 a nově budou patřit di dvojky. Režim vyhrazeného parkován
í a placeného stání platí jen ve všedních dnech.
„Když se v minulosti řešil urbanismus města, nikoho nenapadlo, že v rodinách budou dvě i tři auta a všichni budou chtít parkovat co nejblíže svého bydliště. To je dnes realita. Lidé nadávají řidičům,
opavští řidiči zase řidičům z jiných míst a my musíme hledat cesty, jak to řešit,“ popisuje radní Petr Popadinec.
Svá slova podpořil faktem, že v novém parkovacím domu u východního nádraží sice stojí parkovné jen zlomek toho, co jinde, ale řidiči zde svá auta stejně nenechávají, protože by museli chodit pěš
ky. V Kylešovicích a v Kateřinkách dokonce parkovací domy odmítli úplně. V nové oblasti 2 bude parkovací oprávnění vždy vázáno na registrační značku vozidla. Rezidentní parkování vychází z trv
alého pobytu nebo z vlastnictví nemovitosti a aabonentní parkovaní je určené pro podnikatele, kteří mají v oblasti sídlo, provozovnu nebo zde vlastní nemovitost.
Prodej parkovacích oprávnění pro nově vytvořenou oblast 2 budou od 2. ledna zajišťovat pokladny magistrátu a zájemci si je mohou koupit v budově Hlásky na Horním náměstí nebo v pokladně v K
rnovské - budova 71B. Pro uživatele už existující oblasti 1 se nic nemění, jejich prodejním místem budou i nadále Technické služby Opava.
Parkovací oprávnění lze koupit na rok nebo na čtvrtletí. První rezidentní povolení bude za 1200 korun a čtvrtletní za 400 korun, na druhé a další auto přijde na 4 000 korun a čtvrtletní za 1200 korun. 
První zakoupené abonentní parkovací oprávnění bude stát 9600 korun a čtvrtletní 3000 korun, druhé a další 16 800 korun a čtvrtletní 5000 korun. K dispozici bude též sociální parkovací oprávnění, 
určené pro vozidla terénních sociálních služeb a souvisejících terénních služeb, které bude za 480 korun.

K TÉMATU
Pro oprávnění na rezidentní parkování musí žadatel s trvalým pobytem předložit občanský průkaz a velký technický průkaz vozidla (dál VTP), vlastník nemovitosti výpis z katastru nemovitosti ne sta
rší než jeden rok a VTP, pro provoz služebního vozu k soukromým účelům doklad o trvalém pobytu a smlouvu se zaměstnavatelem o užití vozu k soukromým účelům. Pro abonentní parkování pro 
právnické osoby a fyzické osoby podnikající je potřeba předložit doklad o sídle, provozovně nebo místu podnikání v sídle, doložený výpisem z obchodního nebo živnostenského rejstříku, popřípadě 
nájemní smlouvu provozovny a VTP. Majitelé nemovitostí v oblasti předloží výpis z katastru nemovitostí ne starší než jeden rok a VTP. V oblasti 2 bude v omezené míře umožněné placené parkován
í i komukoliv a bude v ní vyznačeno deset úseků s touto možností. Parkování bude podmíněno po uhrazení příslušného poplatku v parkovacím automatu. Místa budou v úsecích parkovišť u restaura
ce Ostravarna, u Západního nádraží a v ulicích Havlíčkova u polikliniky, Provaznická, Na Rybníčku, Čapkova, Lidická u Healthparku, Mírová u ZŠ, Na Rybníčku u KD, Riegrova u parku Joy Adams
onové. Hauerova u Slezské univerzity  a Rooseveltova u Mariana. Držitel platného parkovacího oprávnění tam může parkovat zdarma. Zohledněna budou i stávající místa vyhrazeného parkování
, tedy majitelů průkazů ZTP, stání „na RZ“ nebo výlučné výjimky organizací.
Na volných místech může od 7 hodiny ráno do 11 hodiny dopoledne na volných místech, jinak určených pouze rezidentům nebo abonentům, zaparkovat kdokoliv, mezi 11. a 7 hodinou budou místa 
určena pouze rezidentům nebo abonentům. : Řada lidí přijíždí ráno za svými stárnoucími rodiči i nemocnými a vezou jim nákup, jídlo, léky nebo je odváží k lékaři a na úřad a vyzvedává děti. Chcem
e jim to usnadnit tím, že mohou zastavit přímo u jejich domů. Předpokládáme, že většina oprávněných lidí k parkování bude v té době mimo domovy a předpokládáme, že tak krátké stání nebude ni
koho omezovat,“ vysvětluje návrh opavský radní Petr Popadinec. V praxi to znamená, že řidič zastaví na místě vyhrazeném pro rezidenty i abonenty, zařídí, co potřebuje a zase odjede. Pokud však 
zůstane na místě mimo uvedený časový rozsah, poruší místní úpravu provozu na pozemních komunikacích a strážníci to budou řešit jako přestupek.

SEKCE: Deníky

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzity (1x)

Zpět na seznam
 

17. Valašsko, domov můj. Lidé z měst o takovém životě sní, Josef Vrážel ho fotí  
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Je to tak trochu paradox. Fotograf Josef Vrážel o sobě říká, že je stydlivý člověk a introvert. Přesto navštěvuje cizí lidi u nich doma, vypráví si s nimi a objektivem zachycuje příběhy jejich životů. 
Fotí v podstatě jen v několika obcích v údolí Vsetínské Bečvy. "Jinde bych ani nemohl, jen tady to dostatečně znám a cítím se tu doma," říká. Jeho snímky jsou teď k vidění v pražské Leica Gall
ery.

Fotograf Josef Vrážel (*1966) zná na Valašsku každý kout. Žije tam od dětství, narodil se v Karolince. Většina jeho fotografií pochází právě z tohoto městečka a několika okolních obcí, ležících vedle
sebe v údolí Vsetínské Bečvy. Jde především o Nový Hrozenkov, Velké Karlovice, Huslenky a Halenkov. Vráželovy snímky zachycují autenticky tamní život, spjatý s přírodou mnohem více, než to z
nají lidé ve městech.
"Sám pro sebe jsem si vytýčil takovou hranici a řekl jsem si, že mimo Valašsko nebudu nic fotit," říká Vrážel. Má to svůj důvod. "Svoji domovinu důvěrně zná a miluje, což je vidět na jeho hluboce lid
ských fotografiích, které nejsou jen obyčejným dokumentem, ale jsou to dokonale komponované obrazy plné dějů, prožitků a vůní kraje, kde je pevně ukotvený a odkud, jak sám říká, nikdy neodejd
e," říká kurátor výstavy v Leica Gallery Jaroslav Kučera.
Dokumentární fotografie láká Josefa Vrážela tím, že má díky ní možnost poznávat mnoho zajímavých lidí a jejich příběhy. "Rád si povídám, setkávání s nimi mě obohacuje," říká. Fotografií se podob
ně jako mnoho jiných výborných českých dokumentárních fotografů neživí, pracuje u číslicově řízených obráběcích strojů.
"O profesionálním fotografování jsem uvažoval, a už jsem byl dokonce připravený udělat tu změnu, ale přišel covid, všechno zastavil a já jsem to přijal jako znamení, že to asi není moje cesta," říká 
Vrážel.
Na výstavě v pražské Leica Gallery je k vidění více než 70 fotografií Josefa Vrážela. Většina z nich je z posledních let.

Příběh souseda, kterému shořel dům
Jeden ze snímků například zachycuje muže, který se dívá na požár vlastního domu. "Bydlel v sousedství. Žil sám v domku, hromadil tam věci a odpad. Občas jsem si s ním šel popovídat. Nemyl se,
mluvil sám se sebou a vykal si. Občas seděl před domkem a střílel na potkany vzduchovkou. Měl barák plný hader, které vyhrabal z popelnic," popisuje Vrážel.
Karolinka, Kobylská, 2022 | Foto: Josef Vrážel, Leica Gallery Praha
Jednou bylo podivínskému sousedovi zima a nedařilo se mu zatopit v kamnech. Aby si to usnadnil, nalil do nich benzin. "V místnosti byla vrstva hader až po kolena, blaflo to a sotva stačil utéct ven.
Stál bosý před domem, díval se na hasiče, jak likvidují požár, a celou dobu se smál. Pak najednou přestal, ztuhnul - byl to okamžik, kdy si zřejmě uvědomil realitu," vypráví Josef Vrážel. A právě te
n okamžik je zachycen na jeho snímku.

O holčičce ve vesnické chalupě
Na jedné z fotografií je zase zachycena holčička na nočníku ve vesnické chalupě. Kolem ní je několik koz. Dříve by se nad takovým snímkem nikdo nepozastavil. "Dnes člověk uvažuje, jestli je to vů
bec vhodné fotografovat. Když jsem ten snímek pořídil, měl jsem z něj radost. Bavil jsem se s maminkou té holčičky - oni jsou rádi, že je fotografuji - a ta zpočátku říkala, že na internet bych to dáva
t nemusel," říká Vrážel. Po nějaké době se však podle jeho slov postoj maminky změnil a s použitím fotografie souhlasila.
Karolinka, Stanovnica, Švanica, 2021 | Foto: Josef Vrážel, Leica Gallery Praha

Vesnice je přirozené prostředí, říká fotograf
Vesnice je z pohledu Josefa Vrážela zdravé a přirozené prostředí. A zatímco lidé z měst vnímají třeba tradiční zabíjačku jako téměř barbarský zvyk, on to cítí docela jinak. "Nevidím v tom nic špatné
ho. Vím, jak se můj dědeček a babička starali o dobytek. S láskou ho vychovali k tomu, aby ho snědli. A my se dneska najednou tváříme, že to je špatně," diví se. V galerii se o tom před jeho fotogra
fiemi rozhořela debata, která nakonec vyústila v závěr, že problém je spíš v tom, že masa konzumuje zbytečně mnoho a že zvířata zabíjíme průmyslově.

Jako kluk přefocoval plakáty skupiny Kiss
"Doma nikdo nefotil, naučil jsem se to ve školním fotokroužku. Měli jsme tehdy skvělého učitele matematiky a právě on ten kroužek vedl," vzpomíná Vrážel. Bylo to ještě hluboko za bývalého režimu,
se všemi jeho dnes už zapomenutými doprovodnými jevy.
Jeden z nich fotograf Josef jen tak mimochodem připomněl: "Jako děti jsme ve školní fotokomoře mimo jiné přefotografovávali plakáty Kissáků, zvětšovali jsme je na formát A4 a pak jsme je prodáv
ali spolužákům za deset korun. Tak jsme kšeftovali," směje se.
Nový Hrozenkov, Vranča, 2018. | Foto: Josef Vrážel, Leica Gallery Praha
Zpočátku ho okouzlily hory, v jejichž prostředí vyrůstal, a začínal jako krajinářský fotograf. Po vojně s fotografováním přestal a věnoval se jiným zájmům. "Vrátil jsem se k tomu až mnohem později a
intenzivně fotím zhruba posledních patnáct let," říká. Nejprve se vrátil ke krajině, ale měl pocit, jako by jen opakoval to, co už vyfotografoval dříve. "Jako bych vykrádal sám sebe," popisuje pocit, kte
rý z toho měl. "Potom jsem začal fotit lidi a zjistil jsem, že je to téma, ve kterém pořád objevuji něco nového a které se mi asi nikdy nevyčerpá."

Jinde bych asi fotit nedokázal, říká
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"Asi bych nebyl schopen dobře fotografovat v žádné cizí zemi. Pro mě je komunikace s lidmi důležitá. Nejlepší je fotit doma," říká Vrážel.
"Na Valašsku i jinde na Moravě a ve Slezsku bylo a je více skvělých fotografů - namátkou Jindřich  Štreit , Gustav Aulehla, ostravský Viktor Kolář nebo Jaroslav Pulicar. Přesto se domnívám, že pr
ávě Jožka (jinak mu přátelé neřikají) je nejryzejší. S trpělivostí a citem dokáže mezi svými rodáky vykouzlit v jakékoliv situaci nádhernou fotku. Zdá se, že mu bylo shůry dáno, on toho dokáže plně v
yužít," konstatuje kurátor (a zároveň špičkový český dokumentární fotograf) Jaroslav Kučera.

Josef Vrážel
se narodil 25. srpna 1966 v Karolince, kde doposud žije. Maturoval v roce 1985 na Střední průmyslové škole strojnické ve Vsetíně. Fotografii se začal věnovat na základní škole. Po vojenské službě
u něj začaly převažovat jiné zájmy koníčky a k fotografii se vrátil znovu kolem roku 2005. nyní pracuje především na dlouhodobých projektech, které mu umožňují kontinuitu a hlubší vhled do tématu
. Hlavní inspirací je mu kraj, kde se se narodil a žije: Horní Vsacko a jeho obyvatelé. Jeho práci můžete sledovat zde: www.josefvrazel.cz
"Nechci fotit tajně, aby o mně lidé nevěděli. Já mám jinou strategii, možná složitější, ale pro mě čistou a jasnou. Musím s lidmi, které chci fotit, navázat takový kontakt, aby mě přestali vnímat jako fot
ografa, aby mě považovali za součást toho daného okamžiku, dané události. Takže s nimi mluvím, povídáme si, musíme se dostat na stejnou vlnu. Pak teprve mohu udělat opravdu autentické sním
ky. Mnohdy se stane, že zůstane jen u toho povídání. Někdy mám pocit, že právě to je na focení nejkrásnější," říká Vrážel.
O výstavě: Josef Vrážel: Valašsko, domov můj. Leica Gallery Praha, kurátor Jaroslav Kučera. Výstava potrvá do 3. března.

Fotograf Josef Vrážel (*1966) zná na Valašsku každý kout. Žije tam od dětství, narodil se v Karolince. Většina jeho fotografií pochází právě z tohoto městečka a několika okolních obcí, ležících vedle
sebe v údolí Vsetínské Bečvy. Jde především o Nový Hrozenkov, Velké Karlovice, Huslenky a Halenkov. Vráželovy snímky zachycují autenticky tamní život, spjatý s přírodou mnohem více, než to z
nají lidé ve městech.
"Sám pro sebe jsem si vytýčil takovou hranici a řekl jsem si, že mimo Valašsko nebudu nic fotit," říká Vrážel. Má to svůj důvod. "Svoji domovinu důvěrně zná a miluje, což je vidět na jeho hluboce lid
ských fotografiích, které nejsou jen obyčejným dokumentem, ale jsou to dokonale komponované obrazy plné dějů, prožitků a vůní kraje, kde je pevně ukotvený a odkud, jak sám říká, nikdy neodejd
e," říká kurátor výstavy v Leica Gallery Jaroslav Kučera.
Dokumentární fotografie láká Josefa Vrážela tím, že má díky ní možnost poznávat mnoho zajímavých lidí a jejich příběhy. "Rád si povídám, setkávání s nimi mě obohacuje," říká. Fotografií se podob
ně jako mnoho jiných výborných českých dokumentárních fotografů neživí, pracuje u číslicově řízených obráběcích strojů.
"O profesionálním fotografování jsem uvažoval, a už jsem byl dokonce připravený udělat tu změnu, ale přišel covid, všechno zastavil a já jsem to přijal jako znamení, že to asi není moje cesta," říká 
Vrážel.
Na výstavě v pražské Leica Gallery je k vidění více než 70 fotografií Josefa Vrážela. Většina z nich je z posledních let.
Jeden ze snímků například zachycuje muže, který se dívá na požár vlastního domu. "Bydlel v sousedství. Žil sám v domku, hromadil tam věci a odpad. Občas jsem si s ním šel popovídat. Nemyl se,
mluvil sám se sebou a vykal si. Občas seděl před domkem a střílel na potkany vzduchovkou. Měl barák plný hader, které vyhrabal z popelnic," popisuje Vrážel.
Jednou bylo podivínskému sousedovi zima a nedařilo se mu zatopit v kamnech. Aby si to usnadnil, nalil do nich benzin. "V místnosti byla vrstva hader až po kolena, blaflo to a sotva stačil utéct ven.
Stál bosý před domem, díval se na hasiče, jak likvidují požár, a celou dobu se smál. Pak najednou přestal, ztuhnul - byl to okamžik, kdy si zřejmě uvědomil realitu," vypráví Josef Vrážel. A právě te
n okamžik je zachycen na jeho snímku.
Na jedné z fotografií je zase zachycena holčička na nočníku ve vesnické chalupě. Kolem ní je několik koz. Dříve by se nad takovým snímkem nikdo nepozastavil. "Dnes člověk uvažuje, jestli je to vů
bec vhodné fotografovat. Když jsem ten snímek pořídil, měl jsem z něj radost. Bavil jsem se s maminkou té holčičky - oni jsou rádi, že je fotografuji - a ta zpočátku říkala, že na internet bych to dáva
t nemusel," říká Vrážel. Po nějaké době se však podle jeho slov postoj maminky změnil a s použitím fotografie souhlasila.
Vesnice je z pohledu Josefa Vrážela zdravé a přirozené prostředí. A zatímco lidé z měst vnímají třeba tradiční zabíjačku jako téměř barbarský zvyk, on to cítí docela jinak. "Nevidím v tom nic špatné
ho. Vím, jak se můj dědeček a babička starali o dobytek. S láskou ho vychovali k tomu, aby ho snědli. A my se dneska najednou tváříme, že to je špatně," diví se. V galerii se o tom před jeho fotogra
fiemi rozhořela debata, která nakonec vyústila v závěr, že problém je spíš v tom, že masa konzumuje zbytečně mnoho a že zvířata zabíjíme průmyslově.
"Doma nikdo nefotil, naučil jsem se to ve školním fotokroužku. Měli jsme tehdy skvělého učitele matematiky a právě on ten kroužek vedl," vzpomíná Vrážel. Bylo to ještě hluboko za bývalého režimu,
se všemi jeho dnes už zapomenutými doprovodnými jevy.
Jeden z nich fotograf Josef jen tak mimochodem připomněl: "Jako děti jsme ve školní fotokomoře mimo jiné přefotografovávali plakáty Kissáků, zvětšovali jsme je na formát A4 a pak jsme je prodáv
ali spolužákům za deset korun. Tak jsme kšeftovali," směje se.
Zpočátku ho okouzlily hory, v jejichž prostředí vyrůstal, a začínal jako krajinářský fotograf. Po vojně s fotografováním přestal a věnoval se jiným zájmům. "Vrátil jsem se k tomu až mnohem později a
intenzivně fotím zhruba posledních patnáct let," říká. Nejprve se vrátil ke krajině, ale měl pocit, jako by jen opakoval to, co už vyfotografoval dříve. "Jako bych vykrádal sám sebe," popisuje pocit, kte
rý z toho měl. "Potom jsem začal fotit lidi a zjistil jsem, že je to téma, ve kterém pořád objevuji něco nového a které se mi asi nikdy nevyčerpá."
"Asi bych nebyl schopen dobře fotografovat v žádné cizí zemi. Pro mě je komunikace s lidmi důležitá. Nejlepší je fotit doma," říká Vrážel.
"Na Valašsku i jinde na Moravě a ve Slezsku bylo a je více skvělých fotografů - namátkou Jindřich  Štreit , Gustav Aulehla, ostravský Viktor Kolář nebo Jaroslav Pulicar. Přesto se domnívám, že pr
ávě Jožka (jinak mu přátelé neřikají) je nejryzejší. S trpělivostí a citem dokáže mezi svými rodáky vykouzlit v jakékoliv situaci nádhernou fotku. Zdá se, že mu bylo shůry dáno, on toho dokáže plně v
yužít," konstatuje kurátor (a zároveň špičkový český dokumentární fotograf) Jaroslav Kučera.
"Nechci fotit tajně, aby o mně lidé nevěděli. Já mám jinou strategii, možná složitější, ale pro mě čistou a jasnou. Musím s lidmi, které chci fotit, navázat takový kontakt, aby mě přestali vnímat jako fot
ografa, aby mě považovali za součást toho daného okamžiku, dané události. Takže s nimi mluvím, povídáme si, musíme se dostat na stejnou vlnu. Pak teprve mohu udělat opravdu autentické sním
ky. Mnohdy se stane, že zůstane jen u toho povídání. Někdy mám pocit, že právě to je na focení nejkrásnější," říká Vrážel.
O výstavě: Josef Vrážel: Valašsko, domov můj. Leica Gallery Praha, kurátor Jaroslav Kučera. Výstava potrvá do 3. března.

SEKCE: Hobby

KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (2x), štreit (2x)

Zpět na seznam
 

18. Chystáš se na vysokou školu a přemýšlíš, že si…  
09:47 | 24.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Fakulta veřejných  politik  v Opavě SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Fakulta veřejných politik
 AKTUALIZOVÁNO: 1x

SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Chystáš se na vysokou školu a přemýšlíš, že si podáš přihlášku k nám na fakultu? Dobrá volba�! Čas pro její podání máš až do 31. března�

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  fakulta (1x), veřejných (1x), politik (1x), opavě (1x)

Zpět na seznam
 

19. Mladé fotografy spojila česko-polská soutěž  
11:11 | 24.01.24     Originál  Stáhnout

Internet  ZDROJ: Mubruntal.cz - Články  AUTOR: Zuzana Pršalová SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Institut tvůrčí fotografie
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Sedm desítek školáků a středoškoláků z Bruntálu a polského Prudniku se zapojilo do fotografické soutěže Region očima mladých, kterou zorganizoval Spolek bruntálských fotografů ve spoluprá
ci s kulturním střediskem Prudnik. Ve středu 21. února si vítězově převzali ceny. Jejich fotografie nyní zdobí foyer bruntálského městského divadla.

Porota hodnotila 263 fotografií. „Z některých fotografií jsme byli velmi překvapeni,“  řekl Jozef Danyi ze Spolku bruntálských fotografů. Fotografové Jozef Danyi a Vladimír Kaštyl spolu s Joannou Ko
rzeniowskou z kulturního střediska Prudnik nakonec vybrali šestadvacet nejlepších snímků. „Mám radost z toho, že fotografie nejsou zaměřené jen na jedno téma. Kvalita fotografie se v současné
době posouvá strašně rychle dopředu, nejdůležitější je ale pořád ta myšlenka, ten záběr a to je to co, se v případech některých oceněných fotografií povedlo,“ pochválil práce patronsoutěže fotog
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raf Jindřich  Štreit .
Zájemci si mohou snímky prohlédnout ve foyer divadla do konce března.
Soutěž byla určená žákům sedmých, osmých a devátých ročníků základních škol a žákům středních škol a gymnázií z Bruntálu a Prudniku. Podmínkou účasti byla přímá vazba prací k regionu Brunt
ál a Prudnik. Fotografové si vybírali z témat krajina/architektura, lidé (portrét), ze života (reportáž), volné téma – fotografováno mobilem. Výherci získali ceny za více než 30 tisíc korun.
Soutěž je finančně podpořena z Operačního programu přeshraniční spolupráce 2014 - 2020 Česká republika - Polská republika, Fond mikroprojektů Euroregionu Praděd.
Seznam oceněných fotografů
Hlavní cena
Jędrzej Hoffmann - Zespół Szkół Ogólnokształcących nr 1 w Prudniku
Krajina / architektura
Julia Ledniowska - Zespół Szkół Medycznych im. Janusza Korczaka w Prudniku
Karolina Kulig - Szkoła podstawowa numer 4 w Prudniku
Tomáš Ilnický – ZŠ Bruntál, Cihelní 6
Adam Jaroš – ZŠ Bruntál, Cihelní 6
Agata Mazur - Publiczna Szkoła Podstawowa nr.1 w Prudniku
Lidé / portrét
Grzegorz Szczybyło - ZS Ekonomicznych im. gen. Stefana Roweckiego “Grota”
Mxxxxxxx Mxxxxxxx - LO 1 Prudnik
Barbora Waisrová – ZŠ Bruntál, Jesenická 10
Jessika Jędrzejczak - Zespoł Szkolno-Przedszkolnego w Moszczance
Vít Charvátek - ZŠ Bruntál, Cihelní 6
Magdalena Worosz - ZSP nr.1 w Prudniku
Grzegorz Purzycki - Szkoła Podstawowa w Lubrzy
Ze života / reportáž
Kateřina Kantorová - ZŠ Bruntál, Cihelní 6
Vít Charvátek - ZŠ Bruntál, Cihelní 6
Karolina Tomczyszyn - Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Prudniku
Volné téma / fotografováno mobilem
Pavlína Strmisková – ZŠ Bruntál, Okružní 38
Brajan Gruda - Publiczne Gimnazjum nr 1 w Prudniku
Wiktoria Wójtowicz
Panyko Patrik – ZŠ Bruntál, Jesenická 10
Lukáš Kolomý - Střední odborná škola, Bruntál
Agata Mazur - Publiczna Szkoła Podstawowa nr.1 w Prudniku
Pavlína Strmisková – ZŠ Bruntál, Okružní 38

SEKCE: Kraje, Města a obce

KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (1x), štreit (1x)

Zpět na seznam
 

20. Na OPF proběhlo setkání Česká národní banka s…  
11:31 | 24.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Obchodně podnikatelská fakulta v Karviné , Slezská  univerzita SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA:
Slezská univerzita v Opavě

SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Na OPF proběhlo setkání Česká národní banka s učiteli. ��� Zástupci ČNB a učitelé základních a středních škol se 23. ledna setkali na Obchodně podnikatelské fakultě, aby diskutovali otázky 
spojené s výukou ekonomických a finančních témat. �Problematika řízení osobních financí, ekonomických a finančních krizí, inflace nebo nemovitostí se často dotýká běžného života rodin žáků a
studentů. Učitelé se na setkání mohli inspirovat, jak tyto problémy studentům správně vysvětlit za přispění edukačních nástrojů a materiálů ČNB. ���Celá akce se uskutečnila v rámci bohaté a d
louhodobé spolupráce naší fakulty jak s ČNB, tak i jednotlivými školami. � Více se dočtete zde: go.slu.cz/setkaniCNB

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  karviné (1x), slezská (1x), univerzita (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): Na OPF proběhlo setkání Česká národní banka s… ( Facebook - Příspěvky, Obchodně-podnikatelská fakulta );

Zpět na seznam
 

21. Takto letos probíhaly konzultace na ITF. ��…   
15:06 | 24.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Filozoficko-přírodovědecká fakulta v Opavě SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Institut tvůrčí fotografie
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Takto letos probíhaly konzultace na ITF. �✨ Institut  tvůrčí  fotografie

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  institut (1x), tvůrčí (1x), fotografie (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): Takto letos probíhaly konzultace na ITF. �✨… ( Facebook - Příspěvky, Filozoficko-přírodovědecká fakulta );
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Zpět na seznam
 

22. 24. ledna si připomínáme Mezinárodní den…  
16:09 | 24.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Slezská  univerzita  v Opavě SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA: Slezská univerzita v Opavě
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

24. ledna si připomínáme Mezinárodní den vzdělávání. Připravili jsme pro vás speciální anketu, ve které jsme se ptali zástupců naší akademické obce, co pro ně vzdělávání znamená.Studentská u
nie Slezské univerzity  v OpavěUniverzitní knihovna SU v OpavěMichaela Weiss, Lukáš Burgott, Hedvika Chiara Dosedělová

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  opavě (2x), slezská (1x), univerzita (1x), slezské (1x), univerzity (1x)

Zpět na seznam
 

23. Natáčení bakalářských filmů je v plném proudu a s…  
18:12 | 24.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Multimediální techniky v Opavě SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Fyzikální ústav v Opavě
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Natáčení bakalářských filmů je v plném proudu a s radostí s vámi sdílíme exkluzivní pohledy ze zákulisí. �Podívejte se na snímky z natáčení filmu naší studentky Zuzana Žurková s názvem "Klima
tické změny nebo katastrofa?". Poslání tohoto dokumentu je jasné – upozornit veřejnost na vliv lidské činnosti v konkrétním prostoru na celý ekologický řetězec. �Fyzikální  ústav  v OpavěSlez
ská univerzita v Opavě

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  fyzikální (1x), ústav (1x), opavě (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): Natáčení bakalářských filmů je v plném proudu a s… ( Facebook - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě );

Zpět na seznam
 

24. Zimní turnaj je za polovinou zápasů základních skupin  
23:03 | 24.01.24     Originál  Stáhnout

Internet  ZDROJ: Pkfl.cz - Novinky  AUTOR: NEZNÁMÝ SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Filozoficko-přírodovědecká fakulta  AKTUALIZOVÁNO: 1x
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Před námi je poslední lednový víkend, a to znamená, že Zimní turnaj už je za polovinou zápasů v základních skupinách.
Ve výkonnostně nejsilnější skupině ZT A je souboj na prvních čtyřech postupových místech zatím neskutečně vyrovnaný. PK HUŇÁČ po porážce v prvním kole naskočil na vítěznou vlnu a v uplynulý
ch dvou kolech nastřílel 14 gólů. Nejprve byli v jejich síti lapeni Blyskavka F.C., kteří ve druhém kole odcházeli s výsledkem 0:8, o víkendu je nezastavili ani FC Inter Ganichi , kteří prohráli 0:6. Na Int
er si vyšlápli i FK AVANGARD, kteří je v 2. kole porazili 1:4. AVANGRADI skončili až na kopačkách loňského šampióna Borussie Dortšpunt, která nenechala nic náhodě, a připsala tři body do tabul
ky za vítězství 3:1. Borussia body potřebovala, protože v předchozím kole ztratila ve vyrovnaném utkání s Red Teamem po porážce 2:5. Red Team urval cennou výhru s Blyskavkou, když v neděli d
otahoval za stavu 0:3, nakonec byl ale šťastnějším týmem a bral všechny tři body za výhru 4:3.
Ve skupině ZT B přineslo druhé a třetí kolo menší gólovou jízdu než kolo úvodní. Dirty Bastards nejprve nestačili na LitrpůlFC a podlehli 1:4, pořádně nabito pak měli v neděli, kdy vyprovodili ÚŽASn
ý Bar Chýše ZT 2:8. LitrpůlFC nezaváhal ani v dalším zápase, kde jim sice statečně vzdorovali Legion Aliena B, ale nakonec to stačilo pouze na výsledek 6:4 pro domácí Litrpůl. Legion Aliena neb
odovali ani v 2.kole v zápase proti FC PUAH. Ten musel být z důvodu vážného zranění brankáře PUAHU ukončen a následně kontumován ve prospěch FC PUAH. V utkání s Mazurkou pak PUAH 
těsnou prohrou 0:1 ztratil třetí místo v tabulce a bude se o postup prát v dalších zápasech. Mazurka přidala víkendovou výhru 3:2 nad ÚŽASný Bar Chýše a brala body v obou kolech.
Skupina ZT C je po 3. kole bohužel o jeden tým chudší, protože MAC Warrior se rozhodli v turnaji dále nepokračovat. I tady je boj o postupové příčky stále otevřený, aktuálně si vedou nejlépe FC V
yhaslé hvězdy. Ti sice nejprve remizovali s druhým týmem tabulky Mladí a Perspektivní 1:1, hned v následujícím kole si ale vychutnali Peru FPF 5:1. Mladí a perspektivní minulé kolo odpočívali a za
psali kontumační výhru díky odstoupení Warriorů. Ti už kontumací obdarovali i Fk Zakarpattya, kteří pak v následujícím kole zvládli obrat Pivnou partu výsledkem 4:3, a v tabulce jim momentálně pa
tří třetí místo. Pivná Parta uhrála ještě remízu 1:1 s Peru FPF a oba týmy mají v tabulce po čtyřech bodech.
Autor: Barbora Klečková

SEKCE: Sport

KLÍČOVÁ SLOVA:  fpf (2x)

Zpět na seznam
 

25. Poslanec Letocha: Vyzval jsem Pavla Novotného, aby se omluvil za „debily v Karviné“. Prohlubuje
příkopy  

05:19 | 25.01.24     Originál  Stáhnout
Internet  ZDROJ: Forum24.cz - Články  AUTOR: Jan Pánik SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Obchodně-podnikatelská fakulta

SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

ROZHOVOR / Že se tam někteří občané, kteří vůbec nemuseli být z Karviné, nějakým způsobem spustili a začali pořvávat některé věci, které jsou skutečně za hranou, neznamená,
že to mělo poškodit město, říká k první debatě předsedy hnutí STAN a ministra vnitra Víta Rakušana poslanec Petr Letocha (STAN). V rozhovoru pro deník FORUM 24 zároveň zkri
tizoval ty, kteří na základě chování některých účastníků pondělní akce uráží paušálně všechny obyvatele Karviné. Jak jako poslanec hnutí STAN za Karvinou hodnotíte pondělní d
ebatu vašeho předsedy a ministra vnitra Víta Rakušana „u vás doma“? Nicméně od některých účastníků té debaty zaznívaly hlášky typu, že ministr je fašista, nechyběly ani slovn
í útoky na Ukrajince a podobně. Je to pro Karvinou dobrá reklama? Já jsem si všiml, že se k debatě ministra Rakušana vyjádřila zastupitelka Moravskoslezského kraje za Piráty a 
kandidátka do Evropského parlamentu Zuzana Klusová, se kterou jste před lety kandidoval v koalici do karvinského zastupitelstva. Ta na sociální síti napsala, že podle ní to minis
tr dělal pro sebe a marketing STAN, ne pro Karvinou, a dodala, že to není od politiků poprvé. Sám pocházím z Karvinska, proto se zeptám příměji. Z čeho podle vás pramení takov
á ta frustrace tamních obyvatel? Nemohou si tedy obyvatelé Karviné trochu sami za to, jak se jim žije, jaká je situace ve městě? Tedy že dlouhodobě volí určité strany, ale ty zřej
mě stejně nedělají to, co by očekávali. Vybavíte si nějakou vládu, která pro Karvinou nebo řekněme pro celé Karvinsko něco zásadního udělala?  Zmínil jste Operační program Spr
avedlivá transformace. Nevím, zda to vidíte stejně jako já, ale když se dívám na ty projekty, tak to vypadá, že opět téměř všechny peníze skončí v Ostravě. Pokud se bavíme o Kar
vinsku, tak je to zatím nová budova univerzity, tedy obchodně-podnikatelské  fakulty v Karviné , zjednodušeně řečeno rekonstrukce historického dolu pro turistické účely a pak a
si nejvýznamnější univerzitní vědecko-výzkumný park Eden, který ale leží někde na „superposouzení“ u úředníků v Bruselu a hrozí, že vůbec nebude. Takže stejně jako posledníc
h 30 let peníze opět proudí hlavně do Ostravy. Není to zase chyba Nebude to ale zase jen další montovna, které zatím zrovna ten region tedy moc neposouvaly?  Byť jste poslanec,
zkuste si představit, že byste nyní usedl do křesla primátora v Karviné. Co jsou ty zásadní kroky, které byste dělal a současné vedení města je třeba nedělá?

Určitě jsme rádi, že přišlo tolik lidí. Čekali jsme v podstatě ledasco. Byli jsme připraveni i na to, že přijde málo lidí, protože jsme fakt nevěděli, jakým způsobem bude tento koncept v Karviné brán. N
ěkteré reakce účastníků nás překvapily, některé samozřejmě zamrzely. Ale ve výsledku je dobře, že si pan ministr Rakušan vyslechl to, co trápí občany Karviné, a mohl se o tom na vlastní oči přesv
ědčit. Podle mě je to pro něj i zpětná vazba, o kterou se určitě ve vládě podělí, a věřím, že se při dalších debatách seznámí i s problémy ostatních měst.
Já si nemyslím, že to je obecně o Karviné. Je to o lidech. Tohle tam říkali jednotlivci a takoví jsou rozeseti po celé republice. To, že je v Karviné spíše proruská atmosféra, to si uvědomuji, ale pořád
to ještě neznamená, že jsou takoví všichni. Takže bych to vůbec nepaušalizoval na město jako takové, ale na tu skupinu lidí, která takové smýšlení má.
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Je možná i na nás na politicích, abychom se je pokusili přesvědčit – byť si uvědomuji, že to bude velmi těžké – že skutečným agresorem je v této chvíli opravdu Rusko a Ukrajina je ten, kdo je v tom
to konfliktu oběť. Dokážu pochopit, i když velmi těžce, když jsou lidé naštvaní na vládu, protože si možná někteří slepě myslí, že se u nás mají Ukrajinci lépe než Češi, byť to tak není. Ale nedoved
u pochopit, jak může někdo v tuhle chvíli adorovat ruský režim a to, co začal 24. února 2022.
Já jsem na to Zuzce odpovídal. Nejde o to, abychom nějakým způsobem poškodili občany Karviné, to rozhodně ne. My jsme vytipovali místa, kde vládní pětikoalice nemá obecně dobré výsledky, a
rozhodli jsme se, že na základě opravdu oprávněné kritiky vlády, že velmi špatně komunikuje některé kroky, jsme se rozhodli, že do těchto míst pojedeme a osobně budeme vysvětlovat občanům to
, co bylo těmi kroky myšleno. Že některé kroky jsou sice nepopulární, ale že jsou nutné. To byl hlavní účel této cesty.
Že se tam někteří občané, kteří vůbec nemuseli být z Karviné, nějakým způsobem spustili a začali pořvávat některé věci, které jsou skutečně za hranou, neznamená, že to mělo poškodit město. Ne
můžeme za to, že některá média a někteří lidé to v podstatě paušalizují na celou Karvinou. To se mi samozřejmě jako poslanci z Karviné, který tam dlouhodobě žije, taky nelíbí.
Mimochodem před chvílí jsem veřejně vyzval Pavla Novotného, aby se omluvil za svůj příspěvek na sociální síti, kde napsal, že pojede „za debily do Karviné“. Tohle je opravdu obrovské paušalizov
ání a myslím, že se to může dotknout řady lidí v Karviné. A ještě to něco dělá, tak to prohlubuje příkopy, které tam jsou. Pavel Novotný by se měl spíše, protože on byl mimochodem také předmětem
té pondělní debaty, držet zpátky a zamyslet se nad tím, jakým způsobem působí navenek a co si vlastně z toho lidé berou.
Řekl bych, že je to dáno tím, že voliči tam dlouhodobě preferují spíše levicové strany. Volili komunistickou stranu, následně sociální demokraty, teď je to spíše elektorát hnutí ANO a částečně SPD. 
A pokud někoho většinově ta společnost volí, tak mu také naslouchá a věří mu. Na pondělní debatě jsem viděl skutečně účastníky, kteří téměř opakovali to, co slyším od představitelů hnutí ANO a S
PD tady ve sněmovně. Možná si politici z těchto uskupení ani neuvědomují, co mohou způsobit. Že rozdělují společnost tím, jak lživě referují o některých událostech.
Každý volí, koho uzná za vhodné. Je to prostě dlouhodobě hornický a průmyslový region a s tím je spojeno, jak jsem už zmínil, že lidé většinou volili a volí levicové strany. Je logické, že pokud je ně
kdo zaměstnanec, tak je nakloněný stranám, které fandí zaměstnancům, a ne takové, které fandí podnikatelům. Takže bych neřekl, že si za to mohou sami.
Výsledky jsou mimochodem v Karviné v každých volbách trochu jiné. V parlamentních vyhrává hnutí ANO, ale třeba v komunálních je úspěšná Sociální demokracie. Je to spíše o tom, komu uvěří, ž
e jim v tom konkrétním případě pomůže. Já jsem jako středopravicový politik samozřejmě rád, když si lidé uvědomují, že to, jakým způsobem prožijí svůj život, je hlavně na nich. Že spoléhat na stát 
se mají ve chvíli, kdy nejsou sami schopni se sami o sebe postarat, a podle toho by se měly vyplácet sociální dávky.
Na pondělní debatě byla třeba paní, která si myslí, že sociální dávky by se měly dávat napříč společností, to znamená jak bohatým, tak chudým. To je třeba věc, se kterou se pan ministr Rakušan n
eztotožnil, a já se s tím neztotožňuji také. Nebo si vzpomínám na pána, který tam zmínil, že by chtěl peníze na to, aby si mohl zajet někam na dovolenou. Sociální dávky by měli dostávat pouze ti, kt
eří je opravdu potřebují.
Je to smutné, ale obávám se, že Karviná od revoluce příliš nevzkvétá. Ať už je to počet obyvatel, který dlouhodobě klesá, nebo úpadek průmyslu. V podstatě všichni – a nemluvím jen o vládách, al
e i o vedení kraje – se dlouhodobě plácali v tom, co vlastně nahradí těžbu uhlí, co nahradí průmysl, který tam je. Čtyři roky řešíme Operační program Spravedlivá transformace (Program zaměřený 
na řešení negativních dopadů odklonu od uhlí v nejvíce zasažených regionech. K dispozici je částka přesahující čtyřicet miliard korun z evropských peněz, do Moravskoslezského kraje půjde sk
oro devatenáct miliard korun, pozn. red.), který doufám v příštím volebním období opravdu nakopne ekonomiku regionu. Ale obecně, že by tady byla nějaká vláda, která by pomohla snad
jakémukoliv místu kromě Prahy, to bych asi musel hodně popřemýšlet. Ale zase nechci nikomu křivdit.
?
Je škoda, že jsme v podstatě nebyli připraveni na takovéto výzvy. Naštěstí tahle má ještě takzvané druhé kolo, kde se budou moci připojit a přihlásit o peníze i nějaké municipality, případně soukro
mí investoři. Takže tady pořád ještě vidím nějakou naději pro Karvinsko. Nemluvě o tom, že ministerstvo průmyslu a obchodu velmi intenzivně vyjednává o příchodu významného investora a musím
trošku poodhalit, že je to všechno na dobré cestě. Takže věřím, že možná to bude první vláda, která skutečně tomuto regionu pomůže.
Já o tom zatím nemohu příliš konkrétněji mluvit. Ale pokud se bavíme o nějakém investorovi, měl by zaměstnat podstatně velký počet lidí. Pokud mluvíte o montovně, tak takto bych to označovat ne
chtěl. Ono je totiž otázka, jestli lidé stojí u pásu a montují rukama nějaké věci, nebo jsou v moderní hale, kde pracují vesměs na počítačích nebo u nějakých specifických strojů, a je to práce s přidan
ou hodnotou. Ale jak říkám, nemůžu teď být konkrétní, zejména i proto, že stále není úplně dohodnuto. Nicméně ta vyjednávání jsou poměrně daleko.
Určitě je to práce s mladými lidmi, abych je udržel ve městě. To znamená podpora podnikavosti, zmonitorování této oblasti. Za mě by představitelé města měli udělat nějakou poptávku po činnostec
h, které v Karviné chybí, a třeba podpořit podnikatele, aby se nebáli investovat, případně se na tom nějak jinak podílelo.
Zmíním například turistický ruch. My se čtyři roky bavíme o tom, že by měl vzniknout projekt Eden, který by měl do města přivést tisíce návštěvníků, a přitom v Karviné nemáme dostatek hotelů. Ne
ní to jen o tom se spoléhat na velké hráče, ale prostě vytvořit mikroekonomiku.
Rozhodně je potřeba se také nebát pracovat se sociálně vyloučenými skupinami lidí, kterých je v Karviné hodně. A je to problém, se kterým se tam skutečně potýkáme. Takže těch úkolů pro vedení
města je hodně a je to samozřejmě práce na dlouho. Ale obávám se, že to, co jsem vyjmenoval, jsou oblasti, na kterých se zatím moc nepracuje.

SEKCE: Zpravodajství

KLÍČOVÁ SLOVA:  obchodně (1x), podnikatelské (1x), fakulty (1x), karviné (1x)

Zpět na seznam
 

26. ��� Obchodně podnikatelská fakulta v Karviné zve…  
08:36 | 25.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Karviná - oficiální stránka města SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Obchodně-podnikatelská fakulta
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

���Obchodně  podnikatelská fakulta  v Karviné  zve všechny zájemce o studium právě dnes ve čtvrtek 25. ledna 2024 od 9:00 hodin na Den otevřených dveří.

SEKCE: Sociální sítě

KLÍČOVÁ SLOVA:  obchodně (2x), podnikatelská (2x), fakulta (2x), karviné (2x)

Zpět na seznam
 

27. Zprávy (automat)  
09:14 | 25.01.24     Originál  Stáhnout

Rádio  ZDROJ: ČRo - Karlovy Vary - Zprávy (automat)  AUTOR: ČRo - Karlovy Vary SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA: Slezská univerzita v Opavě
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

09:00
0
0

za hubičku cz 9:00 Český rozhlas Karlovy vary-praha
1
5

motorová paliva v Karlovarském kraji od minulého týdne zdražila největší uhelné rypadlo v Česku je nově možné si prohlédnout prostřednictvím virtuální reality víkend bude nadprůměrně teplý 
od pátku ale může v noci i mrznout dnes bude proměnlivá oblačnost místy

3
0

přeháňky a teploty do sedmi stupňů ústav test Libuši a dnes sovou pohonné hmoty v Karlovarském kraji opět zdražili litr nejprodávanějšího benzínu Natural 95 se aktuálně
4
5

u čerpacích stanic prodává v průměru za 36 Kč a čtyři haléře před týdnem bylo 23 haléřů levnější o 38 haléřů na litr u zdražila nafta řidiči za ní teď zaplatí 36kč a 11 haléřů vyplývá to z údajů s
polečnosti

09:01
0
0

CCS která ceny sleduje nejlevnější benzín v regionu je na Sokolovsku a nafta na Karlovarsku nejvíc platí za benzín motoristé na Chebsku Nafta je v kraji nejdražší na Sokolovsku největší kole
čkové rypadlo

1
5

v Česku k povrchovému dobývání uhlí je možné si prohlédnout prostřednictvím virtuální reality velkostroj krk 5000 ukončil práci v USA na Chomutovsku v roce 2016 na vytvoření jeho virtuální 
prohlídky pracovali

3
0

studenti Slezské univerzity  v Opavě  říká mluvčí těžařské společnosti Eva Maříková měli zájem nafotit u nás v lomu starou techniku jako jsou Studentskou práci Dohodli jsme se tedy že jeji
ch Studentskou prací bude virtuální prohlídka

4
5

5000 trvalo to půl roku konec týdne bude nadprůměrně teplý dnes a zítra teploty vystoupají přes den až na devět stupňů Celsia víkendu bude až 7 stupňů od ale

09:02
0
0

může v noci mrznout pršet bude jen ojedinělé vyplývá to z předpovědi meteorologů vítr podle nich v noci zeslábl silně foukat dnes bude ještě na horách a v části Moravy výstraha před větrem p
latí do večera v nárazech může mít až 70 kilometrů
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1
5

za hodinu Rada bezpečnosti OSN dnes mimořádně projedná pád ruského vojenského letounu v belgorodská oblasti v Rusku ruské úřady tvrdí že na palubě letounu cestovali ukrajinští váleční
zajatci všech

3
0

74 lidí podle ruských informací zemřelo podle ukrajinské rozvědky zatím není jasné kdo na palubě ve skutečnosti cestoval havárie Moskva obvinila Kyjev ukrajinský prezident volodymyr zelen
skyj to odmítl jejich

4
5

rodin ani naší společnosti jednu věc si ale řekněme na rovinu letadlo spadlo na ruském území

09:03
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a Ukrajina s tím nemá nic společného naše rozvědka zjišťuje Co se stalo trváme na Mezinárodním vyšetřování na jaře drželo bude na párty ne mně starosta Moravské dnes
1
5

bude proměnlivá oblačnost místy přeháňky nejvyšší teploty 4 až 7 stupňů na horách 0 až plus tři stupně čerstvý Západní vítr na horách nárazy až 70 km za hodinu rozptylové podmínky budou 
dobré aby

3
0

ona stupně 1 1 zátěž Český rozhlas Karlovy Vary rádio vašeho kraje Zelená vlna Českého rozhlasu
4
5

Karlovy Vary 2 u Karlových Varů došlo ke srážce osobního auta se zvěří pro auto jede odtahovka bude se nakládat Tak jeďte kolem opatrně a Srážku auta se zvěří ještě došetřuje policie v ha
mrnická ulici U drmoulu na Chebsku Zelená

SEKCE: Zpravodajství

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzity (1x), opavě (1x)

Zpět na seznam
 

28. Studuješ střední školu a chtěl/a by sis vyzkoušet…  
09:30 | 25.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Ústav částicové a jaderné fyziky SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA: Slezská univerzita v Opavě
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Studuješ střední školu a chtěl/a by sis vyzkoušet, jaké by to bylo být na jeden den částicovým fyzikem? Tak potom je tento projekt právě pro tebe! �Dozvíš se o tom, z čeho je složen svět kolem 
nás, jak funguje CERN, jak se například hledají nové částice a mnoho dalšího! Tím vším tě provedou fyzici přímo z oboru! �Láká tě to? Tak vyraž na webové stránky https://physicsmasterclasses
.org/index.php?cat=country&page=cz_links a najdi si událost, která tě láká nejvíc! Letos se do organizace zapojili Matematicko-fyzikální fakulta Univerzity Karlovy, Experimentální jaderná a částic
ová fyzika FJFI ČVUT v Praze, Univerzita Palackého, Slezská  univerzita  v Opavě  a Centrum protonové léčby v Praze! Celá akce je výrazně podpořena International Particle Physics Outreach 
Group!

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezská (1x), univerzita (1x), opavě (1x)

Zpět na seznam
 

29. Ústecký kraj hledá cestu, jak zachránit unikátní uhelné rypadlo  
09:33 | 25.01.24     Originál  Stáhnout

Internet  ZDROJ: Rozhlas.cz - Sever  AUTOR: Jan Beneš SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA: Slezská univerzita v Opavě
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Velkostroj RK 5000 je podle odborníků největším strojem na povrchové dobývání uhlí v Česku. Korečkové rypadlo ukončilo práci v uhelném lomu ČSA na Chomutovsku v roce 2016. Letos na ja
ře ho měla těžařská společnost Seven začít rozebírat a postupně ho sešrotovat. Odstranění stroje se ale odkládá. Ústecký kraj totiž uvažuje o jeho záchraně.

Nově je možné se prostory rypadla projít prostřednictvím virtuální prohlídky. Podle mluvčí společnosti Sev.en Evy Maříkové jde o dílo studentů Slezské univerzity  v Opavě .
„Měli zájem nafotit u nás v lomu starou techniku jako svou studentskou práci. Dohodli jsme se tedy, že jejich studentskou prací bude virtuální prohlídka RK 5000. Trvalo to půl roku, než to celé uděla
li,“ přibližuje Maříková.
Virtuální prohlídku najdou zájemci na webu uhelného safari. Propracovanější verzi, ke které budou zapotřebí speciální 3D brýle, představí Sev.en na různých akcích – například na hornických slavn
ostech v Mostě.

Záchrana rypadla by byla velmi nákladná
O skutečné technicky výjimečné dílo projevil zájem Ústecký kraj. Rypadlo by ale muselo opustit místo, kde teď stojí – jen to by přitom stálo několik desítek milionů korun.
„Myslím si, že bychom se měli pokusit ho zachovat, protože je to asi takový poslední největší stroj, jaký tu máme, a tu historii bychom si měli přiznat,“ myslí si hejtman Ústeckého kraje Jan Schiller 
z hnutí ANO.
V úvahu připadají peníze například z Fondu spravedlivé transformace. Vše by pak měla zaštítit dvě muzea – Podkrušnohorské technické muzeum a Oblastní muzeum a galerie v Mostě. Nejprve je 
ale nutné sehnat peníze.
„Jestli to budeme, nebo nebudeme dělat, to vůbec není jasné. Společně se Sev.en se rozhodneme, jestli to má smysl, a jestli bychom to uživili,“ dodává náměstek hejtmana Jiří Řehák ze Spojenců
pro kraj.
Otázku, zda zachránit obří rypadlo, má pomoci zodpovědět pracovní skupina založená Ústeckým krajem.

SEKCE: Kraje, Města a obce

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzity (1x), opavě (1x)

Zpět na seznam
 

30. Suchej únor na naší univerzitě! Čtvrtý rok v řadě…  
14:49 | 25.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Slezská univerzita v Opavě SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Fyzikální ústav v Opavě
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Suchej únor na naší univerzitě! Čtvrtý rok v řadě se zapojujeme do této bohulibé iniciativy pro zlepšení fyzického i duševního zdraví.I letos jsme pro naše studenty, absolventy a zaměstnance připra
vili motivační soutěž o SUper udržitelnou látkovou tašku a vychytanou obědovou krabičku.Podrobnosti a pravidla najdete na suchejunor.slu.cz.Filozoficko-přírodovědecká fakulta v Opavě  Fyzikál
ní  ústav  v Opavě  Obchodně podnikatelská fakulta v Karviné, Slezská univerzita Fakulta veřejných politik v Opavě Tomáš Gongol

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  opavě (2x), fyzikální (1x), ústav (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): Suchej únor na naší univerzitě! Čtvrtý rok v řadě… ( Facebook - Příspěvky, Vedení univerzity ); Suchej únor na naší univerzitě! Čtvrtý rok v řadě… ( Facebook - Příspěvky,
Slezská univerzita v Opavě); Suchej únor na naší univerzitě! Čtvrtý rok v řadě… ( Facebook - Příspěvky, Filozoficko-přírodovědecká fakulta ); Suchej únor na naší univerzitě! Čtvrtý rok v řadě…
(Facebook - Příspěvky, Fakulta veřejných politik ); Suchej únor na naší univerzitě! Čtvrtý rok v řadě… ( Facebook - Příspěvky, Obchodně-podnikatelská fakulta );
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Zpět na seznam
 

31. Události v regionech (Ostrava) (automat)  
18:29 | 25.01.24     Originál  Stáhnout

TV  ZDROJ: ČT1 SM - Události v regionech (Ostrava) (automat)  AUTOR: ČT1 SM SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA: Slezská univerzita v Opavě
 AKTUALIZOVÁNO: 1x

SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

18:14
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fáze rekonstrukce počítá s opravou tréninkové ledové plochy ve vedlejší hale začít by měla příští rok na jaře Kateřina Grygová Česká televize Ostrava rekordních skoro 140 milionů
1
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Kolik peněz letos přispěli dárci tříkrálové sbírky v Olomoucké arcidiecézi kde tradice vznikla loni tam lidé věnovali o dva a půl milionu méně pro letošek se zapojilo Na dvacet tisíc koledníků d
o terénu šli

3
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s více než 6000 kasičkami představit studijní obory i zázemí a Potkat se s některými vyučujícími i současnými studenty obě Ostravské univerzity i Olomoucká Univerzita Palackého se s konce
m

4
5

týdne představí případným zájemcům Ostravská univerzita se jim otevře zítra Palackého univerzita v sobotu a Vysoká škola báňská Technická univerzita Ostrava po oba dny v pátek od 8:00 
do 15:00 a v sobotu od

18:15
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9:00 do 12:00 Ta sobota je samozřejmě určena i pro návštěvníky kteří třeba do Ostravy dojedou z větší dálky případně pro rodiče které to studium samozřejmě také zajímá připraveny jsou vš
echny fakulty s tím že většina fakult bude tady v porubském

1
5

kampusu ale fakt mu to stavební a fakulta bezpečnostního inženýrství budou na svých malých kampusech v ostravě-porubě a ve Vyškovicích Slezská  univerzita  otevře jednotlivé fakulty i ú
stavy v Opavě a Karviné Postupně do Března Termíny

3
0

jsou na jejím webu a co zítra i pozítří čeká možné uchazeče na Ostravské univerzitě doplní její mluvčí Dita Ondrejková a přeji vám Dobrý večer a rovnou si říkám že vlastně to bude jen zítra Do
brý večer bude to jenom zítra

4
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na to všechno Opravuji beru zpátky kromě všech šesti fakult bude otevřené taky vaše poradenské a kariérní centrum pro koho a kde ho zájemci najdou kariérní a poradenské centrum a nabí
zí širokou škálu služeb je
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to jakožto nabízí ten název nejenom poradenství studentům stávajícím ale také nabízí psychologickou pomoc nabízí kariérní poradenství a sídlí v centru Ostravy na ulici Mlýnská kolik
1
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studentů má Ostravská univerzita letos A pro kolik nováčků byste mohli mít místo od nového akademického roku tak v současnosti probíhá zkouškové období takže tam se ty počítej můžou tr
ošku nakonec změnit ale obecně
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máme asi deset tisíc studentů na univerzitě v různých studijních programech ať už se jedná o bakalářské studium magisterského nebo doktorského od září v Novém akademickém roce bych
om měli
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být připraveni přijmout mezi třemi a půl až čtyřmi tisíci studenty v závislosti na tom kdo Úspěšně to přijímací řízení dokončí Ostravské univerzitě stejně jako na řadě tuzemských vysokých škol
studují taky Lidé se zdravotními

18:17
0
0

handicapy a specifickými potřebami které obory se mohou hlásit můžou si vybrat opravdu kterýkoliv to tak úplně nelze říct protože do obrovské míry záleží na tom s jakými specifiky ten
1
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člověk chce jít studovat jestli má sluchové postižení zrakové těch možností je velká škála mi obecně Doporučujeme každého uchazeče se specifickými potřebami aby se před podáním
3
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samotné přihlášky ozval našemu centrum pyramida které se se studenty pracuje hru okolností také sídlí na ulici Mlýnská a ty s nimi projdou o jaký studijní program a máte zájem a Jaké
4
5

jsou možnosti úpravy to se týká za mu samozřejmě i samotného přijímacího řízení a tam to funguje zase pro změnu Takže v případě podání elektronické přihlášky si ten student se specifický
mi potřebami zadá

SEKCE: Zpravodajství

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezská (1x), univerzita (1x)

Zpět na seznam
 

32. Ani téměř sto let od vydání eseje Virginie Woolfové nemají české spisovatelky své „vlastní pokoje“  
19:29 | 25.01.24     Originál  Stáhnout

Internet  ZDROJ: Reflex.cz - Kultura  AUTOR: Kateřina Kadlecová SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Institut tvůrčí fotografie
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Má-li žena psát literaturu, musí mít kromě finančního zázemí k dispozici také prostor a čas k tvorbě, psala už před čtyřiadevadesáti lety Virginia Woolf. Protože jinak by taková autorka mohla do
padnout jako udřená národní hrdinka Božena Němcová, kterou obrozenci sice uctívali jako panenku Marii, ale tím se prádlo nevypere a brambory neuvaří, že ano. Aktuální situaci na tomto poli v
Česku dokládá kniha Vlastní pokoje.

„Na skutečnost, že nehodlám být pouze matkou na mateřské, jsem upozorňovala s předstihem,“ svěřuje se v knize Vlastní pokoje (vyd. wo-men) Kateřina Tučková. A Petra Soukupová říká: „Když 
byla dcera malá, knihu jsem psala rok. Teď je to půl roku – a já už dopředu vím, jak to období bude vypadat.“ Na otázky spisovatelky Jany Poncarové, zkoumající, jak lze skloubit mateřství a veden
í domácnosti s literární tvorbou, v krásné publikaci odpověděl kromě dvou zmíněných stálic tuzemské beletristické scény pestrý výběr českých žen pera, včetně Anny Bolavé, Lucie Faulerové, Karin
Lednické nebo Dani Horákové. Historizující portréty dam i „pokojíčků pro panenky“ pořídila Dita  Pepe . I díky jejímu uměleckému vkladu bývají tituly nakladatelství wo-men pravidelně nominovány
v klání o nejkrásnější knihy roku.
Název novinky samozřejmě odkazuje na čtyřiadevadesát let starý esej Virginie Woolfové Vlastní pokoj: má-li žena psát literaturu, musí mít kromě finančního zázemí k dispozici také prostor a čas k t
vorbě. Jen tak může být dílo dobré a jeho autorka šťastná, nevysátá prací na mnoha „směnách“, jak to známe třeba ze životopisných knih o udřené národní hrdince Boženě Němcové. Respondentk
y často zdůrazňují nutnost mít chápajícího partnera, nápomocné rodiče, důvěryhodnou chůvu, paní na úklid. Z některých pasáží prosvítá, jak moc by takové zázemí přály každé zaměstnané ženě.
Po loňských rozhovorech Marie Kieslowské se sedmi hudebnicemi na téma tvorba vs. mateřství v knížce Je všechno dobrý?  nebo souboru Milk and Honey, v němž se performerka Kača Olivová o 
rodičovství baví s pětatřiceti lidmi, především ženami, z oblasti výtvarného umění, jsou Vlastní pokoje dalším enormně zajímavým souborem výpovědí o kariéře v kumštu a u plotny/kolíbky zároveň.
Nároky společnosti na kvalitu toho, co tvůrčí ženy zdržuje od jejich „skutečné práce“, jsou různé. Třeba detektivkářka Michaela Klevisová cituje heslo své maminky, kulturní novinářky, které si beru 
k srdci: „Okna jsou čistá, dokud je skrz ně vidět ven.“

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  dita (1x), pepe (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): Ani téměř sto let od vydání eseje Virginie Woolfové nemají české spisovatelky své „vlastní pokoje“ ( Reflex.cz - Kultura, Institut tvůrčí fotografie );

Zpět na seznam
 

33. REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat)  
08:12 | 26.01.24     Originál  Stáhnout

TV  ZDROJ: TV POLAR - REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat)  AUTOR: TV POLAR SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Obchodně-podnikatelská fakulta
 AKTUALIZOVÁNO: 1x

SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

08:05
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cestujících to představuje narůst oproti předchozímu roku o 20% nárůstu se podílely lety do všech provozovaných destinací letiště se tak dostalo do kladných ekonomických čísel

1
5

v Jičínské nemocnici uskutečnili operaci spánkové apnoe a chrápání pomocí robotického systému da Vinci Byl to první zákrok tohoto charakteru na Moravě pacient se po mnoha letech těší z 
kvalitního spánku širokou

3
0

šetrněji a efektivněji pomáhají především onkologickým pacientům Nicméně
4
5

i tam kde jde o záchranu spokojeného života moje přítelkyně upozornila na to že to není jenom chrápání ale že se při spánku dusím to bylo asi ten první Impuls tomu abych navštívil Doktor

08:06
0
0

Martin kterého Chirurgové oddělení ORL v novojičínské nemocnici provedli právě robotickou operaci spánkové apnoe technikou
1
5

A to znamená ten výkon trvala déle A ten efekt byl méně trvalý robotický Systém vám umožní dostat se i do míst kde to dříve nebylo možné písemně Jinak mám každou moc ne Je to velký roz
díl v

3
0

současné době tento zákrok Provádíme robotickým systémem pouze zde v Novém Jičíně nejsme ale první průkopníkem dothan primář Sláma v Ústí nad Labem obecně spánkovou apnoi i trpí
většina mužů vhodnost využití této operace

4
5

posuzuje individuálně lékař Petra Dorazilová televize Polar Nový Jičín na Obchodně  Podnikatelská  fakulta  v Karviné  se konalo setkání zástupců České národní banky s učiteli
základních a středních škol prezentace

08:07
0
0

pro pedagogy se týkaly aktuálních finančních a ekonomických témat programu byla také diskuse o výuce finanční gramotnosti na školách v rámci memoranda o prohloubení spolupráce mezi 
Českou národní bankou a obchodně  podnikatelskou  fakultu  v

1
5

Karviné  na půdě fakulty uskutečnilo regionální setkání zástupců banky s učiteli základních a středních škol finanční gramotnosti které souvisejí jsou důležité pro žáky a já bych rád věděl jestli
a jak bychom

3
0

tohle to téma mohli zapasovat nově do našeho dělat si ho programu semináře očekávám další nějaké poznatky nějaké nové metody které se dají uvést do praxe na základní na střední školy o
hledně finanční gramotnosti

4
5

protože finanční gramotnost považuji za velmi důležitou prezentace zástupců České národní banky se týkaly osobních financí inflace tématu nemovitosti a my a také otázky Proč vznikají krize
My jsme se snažili

08:08
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představit a připravit veškeré ty materiály tak aby nemuseli vlastně váhat a mohli cokoliv z toho použít je to dostupné na webu České národní banky ve své výuce přítomní pedagogové se tak
é seznámili

1
5

s nabídkou návštěvnického centra České národní banky regionální setkání Už proběhla v jiných městech a budou pokračovat i dál na jiných místech několikrát ročně Monika Daňková televize
POLAR Karviná Huť Liberty Ostrava

3
0

odmítla rozhodnutí Okresního soudu v Ostravě který přikázal platebním rozkazem zaplatit společnosti tameh Czech přes půl miliardy Sportce Tak nyní dostane do soudní síně Liberty Ostrava 
má problém platit závazky delší dobu tameh

4
5

skončil kvůli tomu v úpadku zimní halový soutěží mladých hasičů je v regionu málo nyní zakládá novou tradici Sbor dobrovolných hasičů v Horní Suché na první závody

SEKCE: Zpravodajství

KLÍČOVÁ SLOVA:  obchodně (2x), karviné (2x), podnikatelská (1x), fakulta (1x), podnikatelskou (1x), fakultu (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat) ( TV POLAR - REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat), Obchodně-podnikatelská fakulta );

Zpět na seznam
 

34. Využijte jedinečnou možnost se přihlásit na…  
13:51 | 26.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Multimediální techniky v Opavě SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA: Slezská univerzita v Opavě
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Využijte jedinečnou možnost se přihlásit na fotografický workshop na téma módní fotografie a práce s modelkou s Lukas Dvorak Studio!Bližší informace a kde se přihlásit naleznete zde: https://ww
w.slu.cz/phys/cz/udalost/15/420Fyzikální ústav v OpavěFujifilm CZSlezská  univerzita  v Opavě

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  opavě (2x), slezská (1x), univerzita (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): Využijte jedinečnou možnost se přihlásit na… ( Facebook - Příspěvky, Fyzikální ústav v Opavě );

Zpět na seznam
 

35. Naše studentka Sarah Šebková dnes představila…  
14:11 | 26.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Fakulta veřejných  politik  v Opavě SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Fakulta veřejných politik
 AKTUALIZOVÁNO: 2x

SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Naše studentka Sarah Šebková dnes představila studijní programy naší fakulty � ve třídách maturantů na Hotelová škola Vincenze Priessnitze a Obchodní akademie Jeseník. Po prezentaci byl p
rostor pro dotazy, kterých nebylo málo. Výklad Sáry, které moc děkujeme, se studentům líbil �, snad jim pomůže při výběru správné "výšky". Střední škola již nyní projevila zájem o prezentaci FV
P  i v příštím školním roce�.

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  fakulta (1x), veřejných (1x), politik (1x), opavě (1x), fvp (1x)

Zpět na seznam
 

36. Skvělý Den otevřených dveří! ��� Včera, 25.…   
14:44 | 26.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Obchodně  podnikatelská fakulta  v Karviné , Slezská univerzita SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Obchodně-
podnikatelská fakulta

SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Skvělý Den otevřených dveří! ��� Včera, 25. ledna, jsme měli první termín DOD, na kterém jsme se snažili přiblížit potenciálním studentům výhody studia na OPF ��� a představili jim prosto
ry naší fakulty.Děkujeme všem, kteří se zúčastnili, a těšíme se na další termín DOD � v sobotu 2. března. �

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  obchodně (1x), podnikatelská (1x), fakulta (1x), karviné (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): Skvělý Den otevřených dveří! ��� Včera, 25.… ( Facebook - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě );
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Zpět na seznam
 

37. V rámci své připravované diplomové práce naši…  
15:04 | 26.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Slezská univerzita v Opavě SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Fyzikální ústav v Opavě
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

V rámci své připravované diplomové práce naši studenti, Štěpán Bajt a Vojta Pazdera z Multimediální techniky v Opavě  na Fyzikální  ústav  v Opavě , vytvořili mimo jiné také virtuální prohlídku V
elkorypadla RK 5000 v Ústeckém uhelném lomu ČSA.Zatímco na celý výsledek diplomové práce, která snad bude brzy k vidění v naší Unisféře, si musíme ještě počkat, alespoň zjednodušenou ver
zi virtuální prohlídky tohoto úchvatného stroje si můžete projít již nyní. Její 360° verzi zadavatel předvádí na různých akcích.Celý článek si můžete přečíst zde:

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  opavě (2x), fyzikální (1x), ústav (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): V rámci své připravované diplomové práce naši… ( Facebook - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě );

Zpět na seznam
 

38. Žiadna prehra ho nedokázala definitívne zlomiť: Je to najkrajší šport na svete, tvrdí slovenský
bombardér  

18:08 | 26.01.24     Originál  Stáhnout
Internet  ZDROJ: Startitup.sk - Články  AUTOR: NEZNÁMÝ SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA: Vedení univerzity

SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Slovenský MMA bojoník Gabriel  Török nemá za sebou MMA kariéru, v ktorej by vyhrával rad za radom a žal úspechy po celom svete. Napriek sérii porážok a ukončenej kariére t
o ale nevzdal a v poslednom zápase naplno preukázal, čo v ňom je. Po návrate na víťaznú vlnu sa okamžite hlási späť do boja a v akcii ho uvidíme na turnaji RFA 15 v Bratislave
. Vstupenky sú dostupné v sieťach Predpredaj.sk a Ticketportal.sk.

Každého to ťahá naspäť

Gabriel  Török  má aktuálne skóre medzi profesionálmi je 5-8-1. V období 2018-2019 zaznamenal päť prehier v rade a v minulosti už raz ukončil kariéru. Láska k športu ale bola silnejšia a na šport
ovom dôchodku nevydržal.
„Každého fightera, aj keď skončí, to ťahá naspäť. Chýba mu tréning, podvedome m to niečo ťažké v živote absentuje. Plus bol to celý klub Mattix MMA, kde mám okolo seba skvelý tím,“  odôvod
nil, prečo sa vrátil aj po ukončení kariéry.
Na nejaký výrazný úspech vo svojej MMA kariére stále len čaká. Všetko, čo doposiaľ na profesionálnej scéne prežil a z čoho všetkého sa dokázal oklepať, sa dá považovať za nadpozemský výko
n.
„Mojím najväčším úspechom by som nazval to, že napriek sérii ťažkých prehier sa stále nejako oklepem a idem ďalej,“  uviedol Török, pre ktorého je MMA celý život. „Je to najkrajší šport na svete
,“ doplnil.

zdroj: RFA/Matúš Zeťák

zdroj: RFA/Matúš Zeťák
Po expresnom knokaute znovu do akcie

Séria piatich porážok v rozpätí dvoch rokov zasadila Törökovi hlbokú ranu. Štyri roky sa neukázal v žiadnom zápase a nič nenasvedčovalo tomu, že by sa to malo zmeniť. V máji 2023 ale prišiel nov
ý impulz a na akcii East Pro Fight 23 ohlásil svoj návrat.
Bolo z toho ukončenie na páku na nohu a hneď v 1. kole. „Bol to zápas po dlhej dobe a aj keď som v ňom spravil zopár chýb, podarilo sa mi vyhrať vďaka novonaučeným technikám. To ma poteš
ilo,“ povedal Török.

Premiéru v RFA absolvoval Török na turnaji RFA 14 v Košiciach v závere minulého roka. Pred domácim divákmi vyzval nevyspytateľného Michala Šamana Dobiáša, ktorého knokautoval po 44 sek
undách.
Dlhšiu prestávku si nedoprial a opäť v klietke ho uvidíme 9. marca na RFA 15 v Bratislave. Vstupenky si môžete zakúpiť v sieťach Predpredaj.sk a Ticketportal.sk.

zdroj: RFA/Matúš Zeťák

<span data-mce-type="bookmark" style="display: inline-block; width: 0px; overflow: hidden; line-height: 0;" class="mce_SELRES_start"></span>

SEKCE: Slovensko

KLÍČOVÁ SLOVA:  gabriel (2x), török (2x)

Zpět na seznam
 

39. Pedagogové se na půdě OPF Karviná setkali se zástupci ČNB  
12:52 | 27.01.24     Originál  Stáhnout

Internet  ZDROJ: Polar.cz - Karvinsko  AUTOR: Monika Danková SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Obchodně-podnikatelská fakulta
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

Na Obchodně podnikatelské  fakultě  v Karviné  se konalo setkání zástupců České národní banky s učiteli základních a středních škol. Prezentace pro pedagogy se týkaly aktuálních finanční
ch a ekonomických témat, v programu byla také diskuse o výuce finanční gramotnosti na školách.

V rámci memoranda o prohloubení spolupráce mezi Českou národní bankou a Obchodně  podnikatelskou  fakultou  Karviná  se na půdě fakulty uskutečnilo regionální setkání zástupců banky s
učiteli základních a středních škol.
Prezentace zástupců ČNB se týkaly osobních financí, inflace, tématu nemovitosti a my a také otázky proč vznikají krize.
Přítomní pedagogové se také seznámili s nabídkou Návštěvnického centra ČNB.
Regionální setkání už proběhla v jiných městech a budou pokračovat i dál na jiných místech několikrát ročně.

SEKCE: Kraje, Města a obce

KLÍČOVÁ SLOVA:  obchodně (2x), podnikatelské (1x), fakultě (1x), karviné (1x), podnikatelskou (1x), fakultou (1x), karviná (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): Pedagogové z MSK se setkali se zástupci ČNB na OPF Karviná ( Polar.cz - Moravskoslezský kraj, Obchodně-podnikatelská fakulta );
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Zpět na seznam
 

40. ����Pedagogové se na půdě Obchodně podnikatelské…   
13:38 | 27.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Karviná - oficiální stránka města SUPERTÉMA: Slezská univerzita v Opavě  TÉMA: Slezská univerzita v Opavě
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

����Pedagogové se na půdě Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné setkali se zástupci České národní banky ����Na Obchodně podnikatelské fakultě v Karviné se konalo setkání zástu
pců České národní banky s učiteli základních a středních škol. Prezentace pro pedagogy se týkaly aktuálních finančních a ekonomických témat, v programu byla také diskuse o výuce finanční gram
otnosti na školách. Zveme vás na reportáž Televize POLAR. Obchodně podnikatelská fakulta v Karviné , Slezská  univerzita , Česká národní banka

SEKCE: Sociální sítě

KLÍČOVÁ SLOVA:  karviné (1x), slezská (1x), univerzita (1x)
DUPLICITY (>70% SHODA): ����Pedagogové se na půdě Obchodně podnikatelské… ( Facebook - Příspěvky, Obchodně-podnikatelská fakulta );

Zpět na seznam
 

41. ��Televize Polar aktuálně z Karviné: Blíží se…   
07:00 | 28.01.24     Originál  Stáhnout

SoMe  ZDROJ: Facebook - Příspěvky  AUTOR: Karviná - oficiální stránka města SUPERTÉMA: Fakulty a ústavy  TÉMA: Obchodně-podnikatelská fakulta
SENTIMENT: Pozitivní | Neutrální | Negativní

�✅Televize Polar aktuálně z Karviné: Blíží se další zasedání Zastupitelstva města Karviné ��Obyvatelé města jsou zváni na v pořadí 10. zasedání zastupitelstva města. Konat se bude v pondělí
29. ledna od 15 hodin ve velkém sále Obchodně  podnikatelské  fakulty. Program i materiály, které se budou projednávat, jsou k dispozici na webu města. Televize POLAR

SEKCE: Sociální sítě

KLÍČOVÁ SLOVA:  obchodně (1x), podnikatelské (1x), fakulty (1x)
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